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 REPUBLIKA HRVATSKA 

VARAŽDINSKA ŽUPANIJA 

        GRAD IVANEC 

 

     GRADSKO VIJEĆE 

 

KLASA: 023-05/19-01/4 

URBROJ: 2186/012-02/05-19-2 

 

Ivanec,  24. svibnja  2019. 

 

 

Z A P I S N I K 

od 24. svibnja  2019. godine 

 

sastavljen na 23. sjednici Gradskog vijeća Grada Ivanca održanoj u dvorani Projektnog 

ureda, Ivanec, Vladimira Nazora 6/II. 

Započeto u 18,30 sati. 

Zapisnik vodi: Snježana Canjuga. 

Nazočni: Bračko Čedomir, Car Matišić Martina,  Debeljak Vladimir, Đula Zdenko, Đuras 

Zdenko, Friščić Ljubica, Grđan Josip, Hudoletnjak Stjepan, Mudri Božica, Prašnjak 

Danica, Sedlar Đunđek Ksenija, Sedlar Ivan, Vidaček Valerija, Vidoni Nikola, Vlaisavljević 

Daniel. 

Izostanak su opravdali: Grudiček Miljenko i Sever Domagoj. 

Osim vijećnika nazočni su bili: Milorad Batinić – gradonačelnik, Branko Putarek – 

zamjenik gradonačelnika, Stanko Rožman, Marina Držaić,  Ljiljana Risek, Maja Darabuš, 

Stjepan Vincek, Petra Videc – Upravni odjeli Grada Ivanca, Marina Grudenić – Gradska 

knjižnica i čitaonica „Gustav Krklec“ Ivanec, Katica Levanić – vijećnica Županijske 

skupštine, Marko Rogina – Sjeverni FM. 

Sjednicu vodi Ksenija Sedlar Đunđek – predsjednica Gradskog vijeća, pozdravlja sve 

nazočne, konstatira da je od ukupno 17 izabranih vijećnika nazočno 15 vijećnika te će se 

donositi pravovaljane odluke.  

Ksenija Sedlar Đunđek: Prije samog početka sjednice upoznajem vijećnike sa slijedećim: 

prijavnice za raspravu koje vijećnici mogu predati do početka rasprave nalaze se na stolu,  

molim vijećnike da svoje prijave i raspravu usklade s Poslovnikom tj. jedna rasprava po 
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jednoj točki dnevnog reda u svojstvu vijećnika u trajanju od 5 minuta ili predsjednika Kluba 

vijećnika u trajanju od 10 minuta. 

 

Isto tako, upoznajem vijećnike da je održana sjednica Međustranačkog vijeća na kojoj 

nije bilo primjedbi na bilo koji od materijala za sjednicu. 

 

S obzirom da sjednicu održavamo u prostorijama  dvorane Poduzetničkog inkubatora, 

razlog  zašto smo ovdje je taj jer se u prostorijama vijećnice nalaze izborni materijali za 

predstojeće izbore za EU parlament. 

 

Molim vijećnike da kod postavljanja vijećničkih pitanja u ime kluba vijećnika kao i rasprave 

po pojedinim točkama u ime kluba vijećnika izađu za govornicu, a postavljanje usmenih 

vijećničkih pitanja i pojedinačne rasprave kao i replike vijećnici mogu uputiti s mjesta na 

kojem sjede. Isto tako, gradonačelnika molim da odgovore na vijećnika pitanja i 

obrazloženja upućuje s govornice. 

 

Predlažem, u skladu s člankom 79. Poslovnika, da se točka 3. Financijsko izvješće 

trgovačkog društva Varkom d.d. za razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017. godine, skida  

s dnevnog reda ove sjednice, s obzirom da nema predstavnika tvrtke o čijem izvješću je 

potrebno raspravljati. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da svih  15 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je točka 3. dnevnog reda Financijsko izvješće trgovačkog društva Varkom 

d.d. za razdoblje 01.01.2017. do 31.12.2017. godine, jednoglasno  skinuta s dnevnog 

reda. 

 

Predsjednica Vijeća za sjednicu predlaže takav dnevni red sa skinutom 3. točkom 

dnevnog reda na glasanje. 

1 

Svih 15 nazočnih vijećnika glasovalo je „za“ predloženi dnevni red, te predsjednica 

konstatira da je jednoglasno usvojen sljedeći 

 

D N E V N I    R E D 

Aktualni sat 

1. Zapisnik s 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane 22. ožujka 

2019. godine 

 

2. Izvješće Mandatne komisije o stavljanju mandata vijećnice u mirovanje i 

o početku vijećničkog mandata njezine zamjenice te polaganje prisege 

 
3. Odluka o izvršenju Proračuna Grada Ivanca za 2018. godinu 
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a) Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi Grada Ivanca 
za 2018. godinu 

 

b) Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu Grada Ivanca 
za 2018. godinu 

 

c) Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u području socijalne 
skrbi za Grad Ivanec u 2018. godini 

 
d) Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu 
 

e) Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2018. godinu 

 

4. Izvješće o provođenju Akcijskog plana provođenja projekata iz Strategije 

razvoja Grada Ivanca za razdoblje 2014. – 2020. godine za 2018. godinu 

 
5. Izvješće o radu davatelja javne usluge prikupljanja miješanog i 

biorazgradivog komunalnog otpada za 2018. godinu 

 

6. Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje od 1. srpnja – 31. prosinca 
2018. godine 

 
7. I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Ivanca za 2019. godinu i projekcije 

za 2020. i 2021. godinu: 
 
a) I. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Ivanca za 2019. 

godinu 
 

b) I. Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2019. 
godinu 

 

c) II. Izmjene Programa u području socijalne skrbi za Grad Ivanec u 2019. 
godini 

 

d) I. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2019. godinu 
 

e) I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 

2019. godinu 

 
8. Odluka o izmjenama Odluke o mjerilima za sufinanciranje smještaja djece 

s područja Grada Ivanca u dječje vrtića za 2019. godinu 
 

9. Odluka o ustrojstvu Gradske knjižnice i čitaonice Gustav Krklec Ivanec 
 

10. Odluka o donošenju Strategije upravljanja imovinom Grada Ivanca za 

razdoblje 2018. – 2021. 
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11. Plan djelovanja Grada Ivanca u području prirodnih nepogoda za 2019. 

godinu 

 

12. Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe 

 
a) za mjesec siječanj 2019. godine 

b) za razdoblje siječanj – veljača 2019. godine 

c) za razdoblje siječanj – ožujak 2019. godine 

d) za razdoblje siječanj – travanj 2019. godine 

 

13. Odluka o izmjenama Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za 
sustav civilne zaštite Grada Ivanca 
 

14. Odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Ivanca za 2019. godinu 
 

15. Rješenje o imenovanju Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od 

prirodnih nepogoda 

 
 

Aktualni sat 

 

Predsjednica Vijeća konstatira da su za ovu sjednicu pristigla sljedeća vijećnička pitanja 

redoslijedom zaprimanja:   

 

Pitanja i prijedlozi vijećnika: 

1. Ivan Sedlar: Nedavno smo na pojedinim društvenim mrežama, a indirektno i u 

nekim medijima, mogli pročitati prozivke upućene na račun Grada Ivanca o tome 

da je navodno gradska uprava dopustila rušenje objekta u kome je otvorena prva 

samoposluga u Ivancu. Još je dalje u svojim prozivkama ponovno otišao jedan 

lokalni portal stranačke mladeži koji je,  a povezano s tim, imputirao Gradu i 

Turističkoj zajednici potpunu nebrigu o lokalnim kulturnim znamenitostima te ga 

čak i prozvao za to što stari dvorac Bela propada te da, kako piše, „iskopavanje“ 

Starog grada ide puževim korakom, a da na Ivančici nema modernog skijališta. S 

obzirom na sve izneseno, kao i na to da su ovi navodi u direktnoj suprotnosti s 

odlukama i programima koje je donijelo  ovo Gradsko vijeće, molim gradonačelnika 

za objašnjenje i komentar. 

 

2. Čedomir Bračko: Pitanje se odnosi na održavanje spomen obilježja poginulim 

hrvatskim braniteljima na Trgu hrvatskih ivanovaca. Predlažem da se to 

održavanje spomen obilježja odvija prema potrebi, odnosno da ne bude u 

nekakvim vremenskim ciklusima, zbog toga jer smo svjedoci toga da nam je često 

to spomen obilježje neuredno zbog vremenskih prilika, drugo zbog igre djece oko 
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tog spomen obilježja. Molim da se onaj bazen, on je najproblematičniji, čisti kad je 

prljav, odnosno da se očisti JER nije primjerenog stanja. Druga stvar, molim da se 

sa arhitekticom koja je projektirala spomenik dogovori i pronađe rješenje za 

reflektore koji su postavljeni oko prizmi jer oko tih projektora je šljunak koji izaziva 

djecu koja tamo dolaze da taj šljunak bacaju u bazen. Znači, naći neko drugo 

rješenje da na neki način to spriječimo. Treće, ti reflektori svijetle u svim mogućim 

pravcima  jer nisu dobro fiksirani. Četvrta stvar, oštećena nam je  jedna od prizmi 

na tom spomeniku. Peta stvar, potrebno je izvršiti servisiranje video nadzora, a u 

svezi s tim bilo je priče, a to nismo do sada napravili, da se treba staviti upozorenja 

da voda nije za piće, da je objekt pod video nadzorom. To je moj prijedlog 

gradonačelniku, odnosno službama. Normalno da će biti sigurno povećani troškovi 

i da onih 30.000 kuna koje smo predvidjeli u našem programu održavanja neće biti 

dovoljno, nego vas molim da se iznađu sredstva i da se to rebalansom riješi. 

 

3. Čedomir Bračko: Modernizacija nerazvrstanih cesta – konkretno Mihanovićeva 

ulica koja je u Programu izgradnje komunalne infrastrukture za 2019. godinu 

precrtana je zajedno sa spojem Cesarčeve i Gundulićeve ulice. Postavljam pitanje 

gradonačelniku da li je možda to prebačeno na Program održavanja komunalne 

infrastrukture jer se to ne može iščitati iz programa jer se tamo ne navode 

konkretno ulice koje će ići u to održavanje odnosno biti  obuhvaćene tim 

održavanjem?  

 
4. Čedomir Bračko: Treće pitanje se odnosi na predškolski odgoj, konkretno na Dječji 

vrtić Radovan.  Prema mojim nekim informacijama i saznanjima koje sam dobio u 

Dječjem vrtiću Radovan, odnosno u odjeljenju Dječjeg vrtića Ivančice u Radovanu, 

imamo negdje oko 50 djece u ovom trenutku, što je za onaj prostor prilično veliki 

broj. S obzirom na to da nemam nikakvu novu informaciju da je privatna inicijativa 

odnosno da se pronašao privatni investitor za gradnju vrtića u Radovanu, 

predlažem da Grad Ivanec iskoristi mogućnosti koje nam daju Europski fondovi i 

koje nam daje Vlada kroz svoje programe za demografsku obnovu da se Grad 

Ivanec, odnosno Dječji vrtić Ivančice Ivanec javi na natječaje i da se krene u 

izgradnju vrtića u Radovanu. Mislim da je to neophodno da bi djeca u Radovanu 

imala donekle iste uvjete smještaja u vrtiću kao i djeca u Ivancu. 

 

5. Božica Mudri: Zašto se ove godine u Ivancu ne provodi program javnih radova? 

Poznato je da su se proteklih godina kroz ovaj program zapošljavali radnici 

prijavljeni na burzi koji spadaju u skupinu teško zapošljivih i koji su si na taj način 

ipak zaradili neku plaću. Zašto sada toga više nema? 

 

6. Daniel Vlaisavljević: Postavljam pitanje vezano uz dogradnju škole. Interesira nas 

da li je gradonačelnik poduzeo kakvu inicijativu, da li  je nešto rađeno na tome da 

se uspostavi veza sa županom, sa županijom i sa ministarstvom i kada bi se to 

moglo očekivati? 
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7. Daniel Vlaisavljević: Sportsko rekreacijski centar. Imam projekat našeg sportsko 

rekreacijskog centra kojeg smo si metnuli u Urbanistički plan. Interesa me koliko 

je koštao projekat tog sportsko rekreacijskog centra i shodno toj projektnoj 

dokumentaciji koliko je Grad Ivanec koštao urbanistički plan izmjene tog projekta? 

 

8. Daniel Vlaisavljević: Aglomeracija – stanje s tim projektom u kojoj je fazi, kada to 

misli krenuti? 

 

9. Daniel Vlaisavljević: Igralište Mjesnog odbora Lančić-Knapić vidimo da je zapelo. 

Zašto? Kad se kreće? 

 

10. Josip Grđan: Na području grada Ivanca ima dosta klizišta. Koliko je do sada 

sanirano klizišta, koliko je u planu ove godine dovršiti ili započeti i koliko još treba 

vremena da se sva klizišta na području grada Ivanca riješe? 

 

11. Zdenko Đula: Moje pitanje je vezano uz proširenje javne rasvjete na trasama 

niskonaponskih mreža koje je HEP Operator distribucijskog sustava Varaždin, 

započeo rekonstrukciju, odnosno modifikaciju mreže u toku ove godine. Zanima 

me da li se Grad Ivanec planira uključiti u proširenje javne rasvjete, a konkretno 

se to odnosi na niskonaponske mreže u Prigorcu - zaseok Sevri, u Cerju Tužnom 

- odvojak prema kolodvoru i u Jerovcu Donjem - prema zaseoku Kralji, Jerovcu 

Gornjem - glavna cesta kod kapelice prema Bedencu. To su neke nove trase 

niskonaponske mreže gdje je mreža napravljena uz javne površine i gdje se može 

proširiti javna rasvjeta. 

 

12. Zdenko Đula: Drugo pitanje vezano je uz provođenje nekih  EU projekata na 

području Grada Ivanca, a odnosi se konkretno na rezultate po natječaju po mjeri 

7.4.1. na koje je Grad Ivanec u protekloj godini prijavio obnovu stare škole u 

Salinovcu, a kao što vidimo u izmjenama proračuna, to je izbačeno van pa 

vjerojatno Grad ima informaciju o tome da je to još jedna od neuspješnih aplikacija 

na europske projekte na području grada. 

 

13. Zdenko Đula: Zanima se zašto se nije pristupilo, pošto je bila takva situacija u 

protekloj godini, izgradnji dječjeg vrtića u Radovanu po toj istoj mjeri, a možemo 

vidjeti da sve ostale jedinice lokalne samouprave u našem bliskom okruženju su 

uspjele privući znatna sredstva iz Europskih fondova upravo za izgradnju dječjih 

vrtića. Molim da mi se to objasni zašto se nije išlo na tu prijavu. 

 

14. Zdenko Đuras: Ponavljam pitanje u vezi dječjih igrališta na području Mjesnog 

odbora Margečan i Seljanec. Bilo je riječi da to bude u sklopu trga u Margečanu. 

Međutim iz rebalansa proračuna vidi se da su nešto umanjena sredstva pa nas 

interesa koji su daljnji planovi po tom pitanju. 
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15. Zdenko Đuras: Nogostup Seljanec – Margečan ili neko proširenje ceste. O tome 

smo govorili isto nedugo. Zbog same djece koja ide  tamo u školu, a znamo  da 

je brzina vozila ponekad neprimjerena. Dobili smo odgovor od ŽUC-a, međutim 

nisu baš potpuno odgovorili, odnosno odgovorili su samo na jednu točku, a na 

drugo pitanje nisu odgovorili kakav je plan Županijske uprave za ceste po tom 

pitanju, te trase da li se bude širila ta cesta, tj. da li bude nogostup odrađen. 

 
16. Nikola Vidoni: Kada će započeti sanacija dva klizišta na području Jazvačine na 

nerazvrstanoj cesti Prigorec - Ivanečka Željeznica, koja je zbog teških oštećenja    
zatvorena za promet već više od godinu dana? Klizište prijeti sigurnosti okolnih 
vikendica, što ste i sami izjavili prilikom obilaska klizišta 22. ožujka 2018. godine. 
Molim da se čim prije proba riješiti to klizište. 

 
17.Nikola Vidoni: Ima li Grad u planu izradu nogostupa, primjerice u Ulici Stjepana 

Vukovića, Frankopanskoj ulici, Ulici Matije Gupca odnosno da se te ulice 

prenamjene iz dvosmjerne u jednosmjerne, s obzirom da su uske na pojedinim 

mjestima kako bi se mogao izgraditi nogostup. Naime, iz svih tih ulica 

svakodnevno veliki broj ljudi pješice ide u centar grada, a što je još važnije većina 

školske djece svakodnevno ide pješice u školu i iz škole po ulicama bez 

nogostupa što za njih direktno predstavlja opasnost od naleta motornih vozila na 

djecu. 

 

Odgovori na vijećnička pitanja: 

1. Milorad Batinić: Rušenje objekta u kojem je bila prva samoposluga – radi se o 

privatnoj imovini, privatnom objektu, Grad ga je kategorizirao kao lokalna 

zaštita 2013. ili 2014. godine kad je ishođena građevinska dozvola. Grad je 

tada dao određene uvjete koji su bili u prostornom planu,  jednako tako 

povjerenstvo koje razmatra takve zahtjev, uključene su određene mjere tzv. 

zaštite. Prije toga konzultirali smo konzervatore koje u takvim situacijama 

konzultiramo i izdana je građevinska dozvola temeljem svih tih uvjeta. Ono što 

je također bila preporuka, radi se o određenim elementima,  kao što je stolarija 

određenih oblika i mora biti jasno istaknuta na fasadi vidljivo ploča koja ukazuje 

da je u tom objektu bila prva samoposluga. Iz nepoznavanja kompletne 

problematike građani možda i postavljanju neka pitanja koja su u dobroj 

namjeri, vjeri, međutim Grad nije imao nikakvih alata ni mogućnosti utjecati na 

to. Niti izdaje građevinsku dozvolu, onaj dio ograničenja, uvjeta koje temeljem 

zakona možemo dati, dali smo. Vjerujem da će investitor to ispoštovati jer mora 

ispoštivati. Bila je preporuka konzervatora, a isto tako uključen je u naše odluke 

da mora fasada približno biti. Postoje na području grada zaštićeni objekti, 

lokalnog značaja i ostalih jačih  kategorija. Činjenica je da lokalne zaštite i 

nemamo nešto puno. Kad bi to htjeli staviti pod neku jaču razinu zaštite, tada 

moramo to i financirati, to je razlog. 
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2. Milorad Batinić: Održavanje spomen obilježja – mogu potpisati sve što ste rekli. 

Činjenica je da održavanje spomen obilježja na području grada Ivanca 

povjereno je komunalnoj tvrtki Ivkom. Što se tiče redovitog održavanja, redovito 

je i u razgovorima s njima dogovorit ćemo da ide prema potrebi. Neke 

prijedloge, kamenčiće, djeca razumijem, to je mamac, međutim bojim se da 

arhitekti će tu biti dosta rigorozni, strogi i držat će se svojih načela koje su 

definirali u projektu. Možda možemo naći neko kompromisno rješenje što se 

tiče nekih stvari. Osvjetljenje, video nadzor, bit će zabilježeno i ukoliko već nije 

regulirano, na to će se ići. Činjenica je da su određeni radovi od strane Ivkoma 

i temeljem vremenskih uvjeta, nedostatka radne snage, kasne u nekim 

stvarima, ali vjerujem da će sve uspjeti nadoknaditi. 

 
3. Milorad Batinić: Modernizacija nerazvrstanih cesta – konkretno Mihanovićeva 

ulica – imali smo u planu  i najbolju namjeru ići u kompletnu realizaciju, dio 

Mihanovićeve. Prije toga smo se konzultirali, pozvao sam predstavnike vijeća 

Mjesnog odbora da kroz razgovor i u razgovoru sa samim građanima to su 

odradili  i njihov zaključak i mišljenje je bilo da se odustane od djelomične 

modernizacije do određenog kućnog broja koji je bio u programu, upravo iz 

razloga radi projekta aglomeracije. To je bio njihov zaključak. Ono što smo i mi 

prihvatili da se ide na pojačano održavanje, odnosno da se ne ide na krpanje 

rupa, nego da se kvalitetno sanira taj dio cestovnog dijela  Mihanovićeve koji 

je u očajnom stanju. Vukovićeva ulica – brisali smo van iz razloga što moramo 

ići na glavni projekt, što moramo ići na građevinsku dozvolu i što je bila i 

preporuka revidenta struke koja nam revidira i sve projekte za nerazvrstane 

ceste, ažuriramo tu i troškovnike, moramo napraviti geomehaniku, kvalitetan 

projekt jer čitava cesta je na kliznoj plohi.  Sama modernizacija,  način kako 

raditi proširenje, to je i preporuka struke da se ne ide na taj način nego da se 

ide na projektnu dokumentaciju, što je i sadržano u ovom rebalansu. Kada se 

to napravi, tada idemo graditi cestu temeljem pravila struke, na jedan daleko 

kvalitetniji način. 

 

4. Milorad Batinić: Dječji vrtić Radovan – dobili smo pisani odgovor, potencijalni 

investitor je odustao uz obrazloženje pošto mi ne želimo zatvoriti gradski vrtić i 

drugi razlog da bi trebalo dosta investirati u pripremu samog terena. Naša 

mogućnost je sljedeća što ćemo napraviti, mislim da je već i u tijeku – da se 

raspiše javni poziv ako ima netko interesa, ukoliko ne, Grad će ići samostalno 

u gradnju vrtiću, a tada će se iz škole u potpuno novi vrtić preseliti sva djeca. 

Negdje oko 40 djece iz onog područja ide u vanjske vrtiće, tako da će to biti 

vrtić minimalnog kapaciteta   stotine djece. Neće biti samostalni, bit će kao 

područno odjeljenje. 
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5. Milorad Batinić: Zašto nema javnih radova? Dobili smo odgovor od Hrvatskog 

zavoda za zapošljavanje temeljem našeg upita, u kojem piše da je za 

Varaždinsku županiju  bila dodijeljena određena kvota s obzirom na indeks 

razvijenosti i broj nezaposlenih osoba na području grada Ivanca, kojih je negdje 

oko 3%, u ovoj situaciji mi nismo dobili kvotu da možemo ići na obavljanje nekih 

poslova putem javnih radova. Ukoliko se do kraja godine to promijeni, iskazali 

smo interes kao i do sada, preko Ivkom-a, ukoliko se ukaže mogućnost koju 

nam mora dati Zavod za zapošljavanje, tada ćemo krenuti s javnim radovima. 

 

6. Milorad Batinić: Gradnja škole, kontakti sa Županijom – to je bila tema prošle 

sjednice i ono što je bila osnovna inicijativa i prijedlog i kluba HNS-a. Da li 

nisam želio razgovarati sa Županijom? Mjesto na kojem se o dogradnji školi 

treba razgovarati to je Županijska skupština, na žalost  nismo dobili potporu 

vas vijećnika, tako da to do daljnjega ostaje jedna priča. Naravno, mi smo uvijek 

spremni razgovarati na tragu svih onih principa sufinanciranja koje smo javno 

iskazali. Želim samo isto tako ponoviti ono što je i ministrica najavila mogućnost 

financiranja preko Europske investicijske banke, to će morati pričekati  novu  

fiskalnu perspektivu Europske unije 2021., 22. godine jer kredit Europske 

investicijske banke ne ide samo u zidove, nego prvenstveno će ići u opremanje, 

dodatnu neku edukaciju i djelomično u gradnju,  s time da će svakako osnivač 

morati biti taj koji će podnijeti maksimalni teret.  Opet se vraćamo na osnivača, 

opet se vraćamo na Županiju, čija je to osnovna briga. 

 
7. Milorad Batinić: Aglomeracija – izrađena je kompletna tehnička projektna I 

studijska dokumentacija, ishođene su sve građevinske dozvole, svi traženi 

dokumenti, te je početkom 12. mjeseca kompletno predano na ocjenjivanje. Taj 

aplikacijski paket je u fazi ocjenjivanja, čekamo rješenje i tada se može krenuti 

s javnom nabavom za izvođenje radova. Imovinsko pravni odnosi su riješeni 

gotovo 100%, tako da to nije problem. Postoji mogućnost da se krene i prije, 

da Ivkom krene sada s javnom nabavom, ali pošto se radi o investiciji preko 

170 milijuna kuna, radije ćemo pričekati da se taj dio revizije kompletnog 

aplikacijskog paketa napravi i kada dobijemo odluku da tada se ide u 

raspisivanje javnog nadmetanja i da se krene sa svim procedurama. 

 

8. Milorad Batinić: Igralište Lančić-Knapić u proračunu je, troškovnike revidiramo. 

Ide postupak javne nabave i gradnja kreće ove godine, kao što je i u proračunu, 

kao što je i definirano. 

 
9. Milorad Batinić: Športsko-rekreacijska zona Jezera – donesen je detaljni plan. 

Činjenica je da bi se moglo prići realizaciji, nije projekt napravljen, to je samo 

detaljni plan, koji je samo vizualno posložen. Prije svega rješavanje imovinsko 

pravnih odnosa, idejnog projekta. Morate uvažiti da do 1.1.2018. godine imali 

smo daleko više drugih prioriteta i to nam je uvijek bilo u drugom planu. Do 

sada nije bilo mogućnosti tako nešto kandidirati niti na nacionalna sredstva, niti 
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na europski novac, tako da ćemo se s tim morati još malo strpjeti. Ima daleko 

prioritetnijih stvari u gradu koje bi trebalo riješiti, nego to. Kao alternativu u 

rebalansu smo stavili rekonstrukciju pomoćnog terena za NK Ivančicu stadion 

u Salinovcu. Nismo mogli prije krenuti s nikakvim radovima, nadam se da ćete 

podržati rebalans, osigurat ćemo dodatna  sredstva, da se teren do jeseni može 

pripremiti, i škola nogometa, a isto tako i određene starije kategorije da mogu 

održavati utakmice. 

 

10. Milorad Batinić: Klizišta – ove godine sanirano je klizište u Margečanu, u fazi 

je pri kraju sanacija u Gačicama, kandidirali smo prema Hrvatskim vodama 

također i sanaciju klizišta u Salinovcu. To je plan za ovu godinu. Klizišta 

rješavamo prema prioritetima nastanka i ukoliko je komunalna infrastruktura 

neprohodna, ukoliko su ceste neprohodne ili ukoliko nema alternativnih 

pravaca i ukoliko je ugrožena imovina građana u smislu kuća ili nekih drugih 

građevina. Ove godine u planu su velika sredstva i bez pomoći Hrvatskih voda, 

mislim da će bit sufinanciranje 60%, iako je tu sad pitanje da li 50 ili 60%, kroz 

rebalans proračuna osigurali smo dodatna sredstva, vjerujem da će postupak 

javne nabave proći u skladu s predviđenim sredstvima i ono  je u planu da se 

dovrši ove godine. Naredne godine, ostala su još 4 klizišta, za koja imamo 

kompletnu projektnu dokumentaciju. Klizište Pece, jedno veliko klizište koje 

smo djelomično sanirali u prvoj fazi u Vuglovcu, a koje se sad ponovno dodatno 

aktiviralo, tu moramo ići na reviziju projektne dokumentacije, odnosno na 

izradu kompletno nove dokumentacije jer praktički dodirna površina je samo 

nekoliko metara jedna od druge, pa će morati ići kompletna dokumentacija. 

Imamo dva klizišta u Prigorcu i na Skradnjaku. Ova klizišta, pod pretpostavkom 

da bi trebalo biti iduće godine, također svake godine naredne 3 godine je po 

50 milijuna osigurano na razini Hrvatskih voda, tako da je u planu iduće godine 

sanirati ova klizišta gdje imamo projektnu dokumentaciju. Ići ćemo prema 

prioritetima i temeljem naših potrebitih sredstava. Moramo napraviti 

troškovnike koliko to košta i koliko će biti sufinanciranje Hrvatskih voda i da mi 

možemo planirati. 

 

11. Milorad Batinić: EU projekti – rekonstrukcija stare škole u Salinovcu nije prošla. 

Prioritet su imali dječji vrtići. Prema mjeri 7.4.1. prioritet su imala područja 

lokalne samouprave koje su od 1. – 4. kategorije indeksa razvijenosti i ispod 

10 tisuća stanovnika. Pokušali smo taj projekt stare škole u Salinovcu podvesti 

opisno i ono što je u principu trebala biti ideja, nismo dobili dovoljan broj 

bodova, što  ne znači da je neuspješan. Moramo razlikovati, nema po vezama, 

jesi li uspješan ili nisi, mi smo unaprijed pretpostavljali mogli smo si simulirati 

koji broj bodova se može dobiti, međutim svejedno smo išli. Projektna 

dokumentacija, aplikacija koja je napravljena apsolutno će nam poslužiti za 

kandidiranje ukoliko se raspišu natječaji na nacionalnoj razini ili ukoliko ne 

uspijemo sve do kraja dovršiti vlastitim sredstvima, praktički možemo koristiti 

taj. Ne bih ga nazvao neuspješnim. Isto tako, energetska obnova vatrogasnog 
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doma u Radovanu nije prošla, nije mogla skupiti dovoljan broj bodova, išli su 

vrtići i to je bio prioritet, što je potpuno razumljivo sagledavajući i potrebe. 

 

12.  Milorad Batinić: Niskonaponska mreža - program dopune javne rasvjete je 

definiran i projiciran na određena sredstva, 100.000 kuna, prioritet imaju one 

sredine koje su prve na rang listi temeljem potreba. Kad se taj iznos ispuca, 

morat ćemo stati i preostali dio dopune prebaciti u narednu godinu. Što se tiče 

odvojka Sevri, oni su u proračunu i ukoliko bude rekonstrukcija prema 

željezničkoj stanici mislim da tu neće biti problem jer su one već nekoliko 

godina zabilježene kao prioritetne. Ovo što ste spomenuli neke druge mjesne 

odbore, službe će, ukoliko je Mjesni odbor dao prijedlog ,zaprimiti i svrstati će 

je. Imamo rang listu i ukoliko bude dostupno tih 100.000 kuna za sve, sve ćemo 

napraviti. 

 

13. Milorad Batinić: Dječje igralište u Margečanu – ove godine u rebalansu, bio je 

stavljen u proračun idejni projekt i jedan dio sredstva za pripremne radove. 

Međutim, pošto se radi o javnoj infrastrukturi, a Grad Ivanec nije vlasnik 

zemljišta, a znamo vrlo dobro koliko smo dugo morali čekati uopće bilo kakvu 

suglasnost, tj. suglasnost Županije da možemo krenuti s realizacijom tog 

projekt kroz pravo građenja. Tu smo oprezni. Smatramo da radi same 

sigurnosti i funkcionalnosti objekta da se ide na izradu glavnog projekta i 

moramo tražiti građevinsku dozvolu, konzultirati se sa strukom, to je bila 

preporuka, u tom smjeru se ide. Zato su smanjena sredstva s pozicije Trga u 

Margečanu za pripremne radove, ostalo je nešto, a stavljena su   sredstva na 

izradu glavnog projekta i svu onu dokumentaciju. Ukoliko se uspije u nekom 

brzom roku sve to dobiti, od građevinske dozvole i osnivač – Županija, 

neovisno što je dala pravo građenja, mora dati suglasnost i na projekt, na glavni 

projekt i naravno Županijski ured za graditeljstvo je taj koji izdaje građevinsku 

dozvolu. Tu smo oprezni radi vremena, radi stizanja svega toga, upravo iz 

razloga jer i ovaj rebalans kasni jer nam je trebalo dosta vremena da čekamo 

revidirane troškovnike, kasni nam i javna nabava. Ne samo da su građevinci 

dosta zauzeti i ne stižu uslijed drastičnog povećanja cijena za radove, niti 

projektanti ne stižu pratiti sve projekte. Desio je jedan građevinski bum, ne 

samo kod nas, pogotovo na razini Varaždinske županije i čitave Hrvatske, tako 

je tu generalno veliki problem. Nedostatak građevinskih radnika, nedostatak 

projektanata, žrtve smo toga u tom  Planu izvršenja. 

 

14. Milorad Batinić: Nogostup Seljanec – Margečan – ne znam koliko godina, u 

službama postoje dopisi od kad smo ŽUC-u  slali, ukazivali na potrebu što 

ćemo raditi. Činjenica je da ŽUC ima svoje prioritete.  Iako je to dionica gdje je 

potrebno  kako je krenulo od strane Seljanca i Margečana, to će se spojiti kroz 

nekih 5 -10 godina, tako da je i u našem planu. Mislim da smo čak imali godinu, 

dvije, negdje 2009., 2010. i u svom proračunu osiguranih cca 25% koliko smo 

obično sufinancirali, nakon toga to je stalo. Činjenica je, objektivno gledajući da 
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ni ŽUC ne raspolaže s nekakvim ekstra sredstvima, imaju prioritete neke druge, 

činjenica je da na toj dionici  i nije neka frekvencija prometa u onolikoj mjeri 

koliko na nekim drugih lokacijama gdje isto nemamo. Temeljem svojih analiza 

moraju poštivati određene kriterije. Imamo u planu, ukoliko se ŽUC-u nešto 

otvori, u novoj financijskoj  perspektivi što je u fazi pregovora i sugestija da se 

više investira u ceste. Naše lokalne ceste su katastrofa, županijske ceste 

donekle. Možda se otvori mogućnosti za gradnju nogostupa, prvenstveno što 

se tiče sigurnosti prometovanja.  

 

15. Milorad Batinić: Klizišta – djelomično sam već i odgovorio. Idemo po nekom 

tragu prioriteta, imamo klizišta koja su stara. U Pecama je već oko 4 do 5 

godina, sva ta klizišta sa dodatnim oborinama, sa velikom količinom vode u 

kratkom vremenskom periodu, dodatno se aktiviraju, tako da je to prioritetno. 

U Vuglovcu ugrožava kuću, kompletan gospodarski dio. U Salinovcu dvije naše 

prometnice su ugrožene, jeste da je tamo područje gdje možda ima i obiteljska 

kuća, sama komunikacija prema obiteljskim kućama je isto ugrožena, to smo 

stavili u prioritet. Prigorec - osposobili smo alternativni pravac iz Željeznice 

prema Jazavčinama, tako da se može i od strane Prigorca osim onog malog 

prekida gdje su ta klizišta. Pogotovo još prošle godine je bilo osposobljeno kad 

je bila berba. Samo strpljenja i mislim da ćemo uspjeti to riješiti, uvažavajući i 

sve ove druge, ekstremne faktore. Što se tiče Hrvatskih voda, mislim da neće 

biti problema. 

 

16. Milorad Batinić: Izgradnja nogostupa - planiramo gdje god je to fizički moguće 

smjestiti nogostup. Ove ulice Vukovićeva, Frankopanska, Matije Gupca, i sami 

znate da su to koridori 3,5 – 4 metra i trenutna situacija ne dozvoljava. Kad se 

rekonstruirala npr. Mihanovićeva ulica donji dio, tada smo isto izbjegavali sa 

zapadne strane gradnju nogostupa jer bi to podrazumijevalo rušenje ograda 

ljudima, iako jedan veliki broj ljudi nije imao ni dozvolu za ogradu. Mogli smo, 

ljudi bi morali srušiti, morali bi sami napraviti, međutim nemamo takav pristup. 

Uvijek idemo da na neki način pokušamo pomirit interese, stavljanje rubnjaka, 

postavljanje negdje gdje se može asfaltirati da se zauzme prostor i tko god će 

sljedeći ići u rekonstrukciju ograde morat će ispoštovati da ostavi dio za 

nogostup.  Za ove ulice, također smo bili razmišljali, 2014. godine razgovarali 

smo sa Građevinskim fakultetom koji su licencirani upravo na način i sa jednom 

specijaliziranom tvrtkom koja se bavi prometom za izradu projekta prometnog 

povezivanja, mobilnosti, upravo da se definira, da nam struka definira koje ulice 

je moguće napraviti jednosmjernima jer taj problem je već dugi niz godina. To 

smo uočili, imate i konkretno Frankopansku ulica koja ulazi kao dvosmjerna, 

onda je kasnije jednosmjerna. Pogotovo se to odnosi na stari dio grada Ivanca, 

kada bi išli u jedan radikalni zahvat tada bi morali ljudima uzimati dvorišta, 

ograde, čak negdje i stare kuće bi smetale. Financijski nam je neuhvatljivo. 

Tada smo rekli da nam struka odradi, dade nam ideju koje ulice mogu biti 

jednosmjerne, tada smo dobili ponudu skoro milijun kuna za izradu toga 
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projekta. Radi financijskih nemogućnosti od toga smo odustali u ovom trenutku.  

Što se tiče potrebe da nogostup postoji, ima potrebe za nogostup, međutim 

nema prostornih uvjeta da ga možemo kvalitetno realizirati, a do sada manje-

više promet u tim ulicama je definiran zakonom, ograničenje 40 km, na sreću, 

a nadam se da će tako biti i ubuduće nije bilo niti prometnih nesreća, niti sa 

nekim posljedicama tjelesnih oštećenja niti smrti. Ne znači da smo odustali od 

promišljanja. Za jedno takvo prometno rješenje, to je veliki zalogaj i uslijed 

njega bit će potrebe i za rušenjem ograda, rekonstrukcijom određenih pravaca, 

znači geometrija ceste će se morati, neovisno što je jednosmjerna, urediti 

temeljem pravila struke. 

 

Zdenko Đula: Nije u potpunosti odgovoreno na moje pitanje vezano uz EU projekte, a bilo 

je vezano uz Dječji vrtić u Radovanu, zašto nije kandidiran u onom trenutku, pošto je 

Grad već u tom trenutku imao intenciju da ne zatvara svoj vrtić u Radovanu. Zašto Grad 

nije pripremio dokumentaciju i prijavio se pravovremeno na tu mjeru 7.4.1. gdje bi to vrlo 

vjerojatno prošlo jer je tu riječ o naselju koje ne prelazi 10.000 stanovnika. Molim tu 

nadopunu.  

Zdenko Đula: Još bih imao nadopunu pitanja – dobio sam pismeni odgovor na moje 

pitanje koje sam zatražio prije par sjednica od Pučkog otvorenog učilišta „Đuro Arnold“ 

Ivanec. Nisam zadovoljan u potpunosti s tim odgovorom jer se radi o tome da je, pitanje 

se odnosilo na iznos sredstva dobivenih po osnovi osiguranja od požara, a tražio sam 

izvještaj o tome koliko je sredstava utrošeno na obnovu objekta, odnosno na usluge 

izvođača radova i na projektante. Negdje prije godinu i nešto je bilo rečeno, isto na jednoj 

sjednici Gradskog vijeća, da je izrađen elaborat stabilnosti objekta od strane tvrtke IPC 

inženjering, a tih novaca u izvještaju nema. Dopuna sad tog pitanja: Vidimo značajnu 

razliku u dobivenim sredstvima i utrošenim sredstvima za obnovu objekta u iznosu od 

400.000 kuna, što u stvari je bilo negirano prije dvije sjednice kad sam tražio i kad  je bilo 

razgovora o tome da će Grad svojim novcem obnoviti prostor bivšeg Retro bara i bilo je 

napomenuto da su sva sredstva od osiguranja utrošena, a prema ovom izvještaju mi 

vidimo da to nije. Stoga smatram da Grad kao osnivač Pučkog otvorenog učilišta i vlasnik 

prostora treba tražiti od Pučkog otvorenog učilišta da sredstva namjenski potroši u 

obnovu onog objekta i da dalje ne opterećujemo proračun, tih 400.000 kuna prema ovom 

izvještaju tu stoji, bi trebalo potrošiti dalje na obnovu onog objekta. 

Ksenija Sedlar: Što se tiče dopune, vijećnik će dobiti pismenu dopunu odgovora. 

Milorad Batinić: Što se tiče dječjeg vrtića u Radovanu, mi prvenstveno nismo imali 

zemljište da bi mogli krenuti u taj dio. Tada se pojavila privatna inicijativa, tražili smo 

zemljište od Županije, ono školsko igralište da bude, međutim dobili smo odbijenicu. Tada 

smo išli u otkup privatnog zemljišta, isto sve kad je bilo pismo namjere koje je djelovalo 

ozbiljno, odgovorno, osoba ima vrtić, krenuli smo na taj način. Zašto? Negdje 2009., 

2010. godine vrtić u Radovanu je bio pred zatvaranjem, isto koji je smješten u prostorima 

osnovne škole, jer naprosto nije bilo djece. Povećan je broj djece, povećan je interes 
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roditelja, potreba za vrtićem i mi smo taj prostor u sklopu osnovne škole pošto ima 

prostora da ga adaptiramo, da ga povećamo za kvadraturu za još jednu skupinu. 

Međutim, baš nije bilo dobre volje, da tako kažem, ne s naše strane, nego od strane i 

osnivača i jednako tako od same škole jer uzimamo njima prostor, što je činjenica. Tada 

smo bili u razmišljanju. Prije pojave investitora nije bilo mogućnosti kandidiranja za vrtić.  

Koincidirali su natječaj za vrtiće kad smo bili u fazi razgovora, kad je bilo pismo namjere. 

Nismo htjeli igrati dvostruku igru, idemo to kandidirati, projektirati jer za sve to skupa treba 

vrijeme, minimalno 6 – 12 mjeseci da se isprojektira. Kad ćemo biti spremni ići ćemo 

samostalno, ukoliko se na javni poziv nitko ne javi od zainteresiranih da gradi privatni 

vrtić. Što će se desiti u Radovanu? Da li će se ponoviti ciklički kako ide neka godina pa 

neće biti djece više  tamo, što nitko ne bi želio, da neće biti potrebe, to je rizik koji mi 

preuzimamo. Sami natječaji, u tim natječajima za dječje vrtiće prioritet su imali, i sad su 

neki natječaji raspisani isto za neke mjere, koji imaju indeks razvijenosti samo do 4. 

kategorije. Treba dobro iščitavati natječaje, treba vidjeti, prioritet imaju gdje je loše 

demografsko stanje u lokalnoj samoupravi, slabi indeks  razvijenosti, to je prioritet, to se 

boduje. Da smo imali spremnu dokumentaciju, da je bila takva odluka po Gradskom 

vijeću, bili bi se kandidirali. Splet okolnosti je išao u jednom drugom smjeru. Sad smo 

iscrpili ove mogućnosti. Ako se nitko ne javi na ovaj javni poziv, krećemo s time da se ide 

u gradnju vrtića u Radovanu u režiji Grada. Vjerujem da će ti Fondovi još biti dostupni, da 

će se Ministarstvo demografije također uključiti i vjerujem u dobar ishod. 

 

Više nije bilo pitanja ni prijedloga vijećnika pa predsjednica zaključuje aktualni sat i prelazi 

se na točke dnevnog reda. 

 

TOČKA 1. 

Zapisnik s 22. sjednice Gradskog vijeća Grada Ivanca održane  

22. ožujka 2019. godine 

 

Na upit predsjednice da li ima primjedaba na Zapisnik, istih nije bilo pa se prelazi na 

glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica Vijeća konstatira da je Zapisnik s 22. sjednice 

Gradskog vijeća Grada Ivanca održane 22. ožujka 2019. godine, bez primjedaba, 

jednoglasno s 15  glasova „za“ usvojen. 
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TOČKA 2. 

Izvješće Mandatne komisije o stavljanju mandata vijećnice u mirovanje i o 

početku vijećničkog mandata njezine zamjenice te polaganje prisege 

 
 

a) Predsjednica Vijeća poziva predsjednika Mandatne komisije da podnese Izvješće 

Gradskom vijeću. 

Nikola Vidoni: Mandatna komisija Gradskog vijeća Grada Ivanca na sjednici održanoj 24. 

svibnja 2019.  godine utvrđuje da je dana 15. svibnja 2019. godine zahtjev za stavljanje 

u mirovanje mandata vijećnice u Gradskom vijeću Grada Ivanca podnijela Klaudija 

Brezovec iz Ivanca, Mirka Maleza 30. Sukladno članku 81.  stavak 3. Zakona o lokalnim 

izborima („Narodne novine“ br. 144/12 i 121/16) te članku 12. stavku 2. Poslovnika 

Gradskog vijeća Grada Ivanca („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 20/18), 

Hrvatska narodna stranka – Liberalni demokrati,  Podružnica Ivanec i Hrvatska stranka 

umirovljenika, Gradska organizacija Ivanec i HSU, Gradska organizacija Ivanec, odredili 

su za zamjenicu vijećnice Valeriju Vidaček rođ. Hranić iz Ivanečke Željeznice 46. 

Mandatna komisija utvrđuje da su sva pitanja vezana uz stavljanje mandata u mirovanje 

te početak mandata vijećnice riješena i provedena  u skladu sa Zakonom. Mandatna 

komisija upućuje Gradskom vijeću na znanje ovo Izvješće o stavljanju mandata vijećnice 

Klaudije Brezovec iz Ivanca, Mirka Maleza 30, u mirovanje s danom 15. svibnja 2019. 

godine te  o početku mandata njezine zamjenice Valerije Vidaček rođ. Hranić iz Ivanečke 

Željeznice 46 

Predsjednica Vijeća konstatira da je Gradsko vijeće primilo na znanje  

I Z V J E Š Ć E 

o stavljanju mandata vijećnice u mirovanje  

te o početku vijećničkog mandata njezine zamjenice  

 

1. Mandatna komisija Gradskog vijeća Grada Ivanca na sjednici održanoj 24. svibnja 

2019.  godine utvrđuje da je dana 15. svibnja 2019. godine zahtjev za stavljanje u 

mirovanje mandata vijećnice u Gradskom vijeću Grada Ivanca podnijela Klaudija 

Brezovec iz Ivanca, Mirka Maleza 30. 

 

Sukladno članku 81.  stavak 3. Zakona o lokalnim izborima („Narodne novine“ br. 

144/12 i 121/16) te članku 12. stavku 2. Poslovnika Gradskog vijeća Grada Ivanca 

(„Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 20/18), Hrvatska narodna stranka – 

Liberalni demokrati,  Podružnica Ivanec i Hrvatska stranka umirovljenika, Gradska 

organizacija Ivanec i HSU, Gradska organizacija Ivanec, odredili su za zamjenicu 

vijećnice Valeriju Vidaček rođ. Hranić iz Ivanečke Željeznice 46. 

 

2. Mandatna komisija utvrđuje da su sva pitanja vezana uz stavljanje mandata u 

mirovanje te početak mandata vijećnice riješena i provedena  u skladu sa Zakonom. 
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3. Mandatna komisija upućuje Gradskom vijeću na znanje ovo Izvješće o stavljanju 

mandata vijećnice Klaudije Brezovec iz Ivanca, Mirka Maleza 30, u mirovanje s danom 

15. svibnja 2019. godine te  o početku mandata njezine zamjenice Valerije Vidaček 

rođ. Hranić iz Ivanečke Željeznice 46. 

 

b) Ksenija Sedlar Đunđek: Sukladno članku 9. Poslovnika Gradskog vijeća, molim 

vijećnicu kojoj je verificiran mandat, gospođu Valeriju Vidaček, da ustane te položi 

prisegu pred ovim Vijećem. Ja ću pročitati tekst prisege nakon čega će vijećnica 

izgovoriti riječ „prisežem“. 

 

Predsjednica čita tekst prisege koji glasi: 

„Prisežem svojom čašću da ću dužnost članice Gradskog vijeća obavljati savjesno i 

odgovorno i da ću se u svom radu držati Ustava Republike Hrvatske, zakona i Statuta 

Grada i poštivati pravni poredak te da ću se zauzimati za svekoliki napredak Grada 

Ivanca, Varaždinske županije i Republike Hrvatske”. 

Valerija Vidaček izgovara: Prisežem. 

Predsjednica Vijeća čestita novoj vijećnici i želi joj dobar rad na sjednicama Gradskog 

vijeća. 

Potpisani tekst prisege u prilogu je ovog Zapisnika i njegov je sastavni dio 

 

TOČKA 3. 

Odluka o izvršenju Proračuna Grada Ivanca za 2018. godinu 

a) Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u kulturi Grada 
Ivanca za 2018. godinu 

 

b) Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u sportu Grada 
Ivanca za 2018. godinu 

 

c) Izvješće o izvršenju Programa javnih potreba u području socijalne 
skrbi za Grad Ivanec u 2018. godini 

 
d) Izvješće o izvršenju Programa gradnje objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture za 2018. godinu 
 

e) Izvješće o izvršenju Programa održavanja komunalne 

infrastrukture za 2018. godinu 

 
 

Otvorena je rasprava. 
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Predsjednica Vijeća konstatira da je prijavu za raspravu po ovoj točki dnevnog reda 

podnio vijećnik Zdenko Đula. 

 

Zdenko Đula: Htio bih prokomentirati značajni proračunski suficit koji imamo ostvareni na 

kraju protekle godine u iznosu od 3 milijuna kuna. To znači ili da smo dobili previše novaca 

koje nismo bili spremni potrošiti, ili to znači da smo uskratili novac nekome kome smo ga 

mogli dati, gdje smo ga mogli potrošiti ili nešto treće. Proračun, smatram da jedinice 

lokalne samouprave bi se trebale truditi da financijske godine završavamo s nula plus i 

onda bi to bilo pravo mjerilo efikasnosti jedinice lokalne samouprave. 

 

Milorad Batinić: Nismo nikome uskratili ništa, dobro smo planirali, temeljem nama 

poznatih parametara. Što se tiče upravljanja proračunom, ono je odgovorno, ne smijemo 

imati manjak. Županija može ići u deficit i država, međutim lokalna samouprava mora 

imati suficit. Razlog neiskorištenja planiranih sredstva prvenstveno je vezan i na ono na 

što sam uvodno dao odgovore na neka pitanja, a to je nemogućnost realizacije određenih 

projekata koji su dogovoreni, ugovoreni od izvođača. Ovaj problem koji se vuče ove 

godine, on je tijekom čitave prošle godine bio prisutan, ne u tolikoj mjeri, u tom postotku 

kao ove, praktički nije se moglo izrealizirati. To je osnovni razlog. 

 

Više nije bilo prijavljenih za raspravu. 

 

Predsjednica zaključuje raspravu i prelazi se na glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja predsjednica konstatira da je od 16 nazočnih vijećnika 14 

vijećnika glasalo „za“, 1 vijećnik je bio „suzdržan“ te je s 14 glasova donijeta Odluka o 

izvršenju Proračuna Grada Ivanca za 2018. godinu, KLASA: 400-06/19-01/01, URBROJ: 

2186/12-04/16-19-7, koja je u prilogu ovog Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 

a)  Z A K L J U Č A K 
 

  Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada 

Ivanca za 2018. godinu. 

b) Z A K L J U Č A K 
 

  Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u sportu Grada 

Ivanca za 2018. godinu. 

 

c) Z A K L J U Č A K 
 

  Prihvaća se Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u području 

socijalne skrbi Grada Ivanca za 2018. godinu. 
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d) IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU 

 PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA  

KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2018. GODINU 

 

1.  UVOD 

Sukladno odredbi članka 67. stavka 1. Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne 

novine“ br. 68/18, 110/18) Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Grada Ivanca za 2018. godinu donesen je na 7. sjednici Gradskog vijeća održanoj 21. 

prosinca 2017. godine, I. Izmjene i dopune na 14. sjednici održanoj 14. lipnja 2018. godine, II. 

Izmjene i dopune na 19. sjednici održanoj 19. prosinca 2018. godine. 

Sukladno članku 71. navedenog Zakona, u nastavku se daje financijski prikaz realizacije 

Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2018. godinu. 

 

2. OSTVARENJE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE 

1. JAVNE POVRŠINE  
 
Troškovi gradnje javnih površina u 2018. godini planirani su u iznosu od 2.033.000,00 

kuna, a realizirani su u iznosu od 1.816.240,29 kuna 

Naziv objekta ili uređaja / vrsta radova Planirano za 

2018. godinu 

Izvršeno u 

2018. godini 

JAVNE POVRŠINE  2.033.000,00 1.816.240,29 

1. GRADNJA I UREĐENJE DJEČJIH IGRALIŠTA 75.000,00 60.750,00 

1. Uređenje dječjih igrališta na području Grada Ivanca 
75.000,00 

60.750,00 

1.1. Projektna dokumentacija 
10.000,00 

0,00 

1.2. Gradnja 15.000,00 13.750,00 

1.3. Oprema 50.000,00 47.000,00 

2. GRADNJA I UREĐENJE TRGOVA I PARKOVA 814.000,00 597.545,46 

2.1. Uređenje Malog parka u Ivancu 
90.000,00 

87.600,00 

2.1.1. Gradnja 
90.000,00 

87.600,00 

2.1.2. Nadzor 0,00 0,00 

2.2. Uređenje pj. i zel.površina u glavnom gradskom parku u 

Ivancu 

20.000,00 0,00 

2.2.1. Projektna dokumentacija 20.000,00 0,00 
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2.3. Uređenje platoa u ul. V. Nazora 317.000,00 308.707,96 

2.3.1. Gradnja 212.000,00 211.852,38 

2.3.2. Oprema 90.000,00 87.375,00 

2.3.3. Nadzor 10.000,00 6.355,58 

2.3.4. Prometni elaborat 5.000,00 3.125,00 

2.4. Glavni gradski trg 150.000,00 0,00 

2.4.1. Glavni projekt 0,00 0,00 

2.4.2. Otkup zemljišta 150.000,00 0,00 

2.5. Skate park 130.000,00 95.000,00 

2.5.1. Glavni projekt 113.500,00 78.750,00 

2.5.2. Geodetski projekt 16.500,00 16.250,00 

2.6. Trg u Margečanu 25.000,00 24.987,50 

2.6.1. Gradnja 0,00 0,00 

2.6.2. Glavni projekt 25.000,00 24.987,50 

2.7. Središnji gradski park u Ivancu - revitalizacija 82.000,00 81.250,00 

2.7.1. Projektna dokumentacija 82.000,00 81.250,00 

3. GRADNJA I UREĐENJE GROBLJA 1.144.000,00 1.157,944,83 

3.1. Gradnja i uređenje groblja – grobna kuća Ivanec 

(nadstrešnica) 

673.000,00 706.828,29 

3.1.1. Gradnja 650.000,00 684.068,89 

3.1.2. Nadzor 20.000,00 20.509,40 

3.1.3. Koordinator zaštite na radu 3.000,00 2.250,00 

3.2. Gradnja i uređenje groblja – Radovan, Margečan, Prigorec 333.000,00 332.127,25 

3.2.1. Gradnja 333.000,00 332.127,25 

3.3. Gradnja i uređenje groblja u Kamenici – grobna kuća 33.000,00 32.487,37 

3.3.1. Kapitalna donacija 33.000,00 32.487,37 

3.4. Gradnja groblja – grobnice i okviri 105.000,00 86.501,92 

3.4.1. Gradnja 105.000,00 86.501,92 
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Obrazloženje izvršenja:  

Stavka uređenja dječjih igrališta realizirana je u okviru planiranih sredstava, osim u dijelu 

izrade projektne dokumentacije, koja nije realizirana zbog neriješenih imovinsko-pravnih 

odnosa na Ribić Bregu. 

Stavka izrade projektne dokumentacije za uređenje pješačkih i biciklističkih površina u 

glavnom gradskom parku u Ivancu je prikazana u točki 3. Javna rasvjeta, s obzirom na to 

da se najveći dio odnosi na javnu rasvjetu u parku. 

Zbog tog što nije izdana Lokacijska dozvola za uređenje glavnog gradskog trga, nije se 

moglo ni pristupiti otkupu zemljišta za glavni gradski trg. 

Zbog nužne potrebe za izvedbom dodatnih elemenata odvodnje i ventilacije nadstrešnice 

uz grobnu kuću, došlo je do prekoračenja predviđenih iznosa za gradnju nadstrešnice. 

Ostale stavke realizirane su u okviru planiranih sredstava. 

 
2. PROMETNICE I PROMETNE POVRŠINE  

 

Troškovi gradnje prometnica i prometnih površina u 2018. godini planirani su u iznosu od 

8.830.000,00 kuna, a realizirani su u iznosu od 7.680.763,96 kuna. 

 

Naziv objekta ili uređaja / vrsta radova 
Planirano za 

2018. godinu 

Izvršeno u 

2018. godini 

PROMETNICE I PROMETNE POVRŠINE 8.830.000,00 7.680.763,96 

1. IZGRADNJA I REKONSTRUKCIJA PROMETNICA, 

PROMETNIH POVRŠINA I NOGOSTUPA 
6.285.000,00 5.137.875,81 

1. Rekonstrukcija spoja ul. A. Cesarca – S. Vukovića – 400 m' 
0,00 

0,00 

1.1. Projektna dokumentacija 
0,00 

0,00 

2. Autobusna stajališta 
505.000,00 

351.879,16 

2.1. Gradnja 
255.000,00 

122.036,25 

2.2. Projekti 
0,00 

0,00 

2.3. Otkup zemljišta 
10.000,00 

0,00 

2.4. Geodetski radovi 
5.000,00 

0,00 

2.5 Otkup nadstrešnica 
235.000,00 

229.842,91 

3. Nova prometnica - spoj Varaždinska - Jezerski put 346.000,00 326.263,53 

3.1. Gradnja 
110.000,00 

113.777,90 

3.2. Elaborati za izvlaštenje 
30.000,00 

21.889,04 
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3.3. Otkup zemljišta 
206.000,00 

190.596,59 

4. Rekonstrukcija nerazvrstane ceste u Prigorcu NC 1-018 u 

Prigorcu i izgradnja parkirališta 
1.875.000,00 954.528,59 

4.1. Gradnja 
1.800.000,00 

892.439,86 

4.2. Nadzor 
20.000,00 

7.663,73 

4.3. Ostali troškovi na provedbi projekta 
30.000,00 

30.050,00 

4.4. Projektna dokumentacija 
25.000,00 

24.375,00 

5. Mostovi na nerazvrstanim cestama (Lukavec) 70.000,00 69.731,25 

5.1. Gradnja 
60.000,00 

59.856,25 

5.2. Nadzor 
0,00 

0,00 

5.3. Projektna dokumentacija 
10.000,00 

9.875,00 

6. Sanacija klizišta uz nerazvrstane ceste (Pece, Margečan, 

Prigorec, Gačice, Knapić) 
663.000,00 660.022,31 

6.1. Projektna dokumentacija 
225.000,00 

223.750,00 

6.2. Gradnja 
422.000,00 

420.272,31 

6.3. Nadzor 
16.000,00 

16.000,00 

7. Parkiralište - groblje Ivanec 30.000,00 24.800,00 

7.1. Projektna dokumentacija 
30.000,00 

24.800,00 

7.2. Otkup zemljišta 
0,00 

0,00 

8. Prometnica i parkiralište iza FINA-e u Ivancu 55.000,00 51.017,59 

8.1. Projektna dokumentacija 
25.000,00 

24.750,00 

8.2. Geodetski projekt – troškovi 
7.000,00 

6.875,00 

8.3. Otkup zemljišta 
23.000,00 

19.392,59 

9. Otkup zemljišta u ul. P. Preradovića 24.000,00 15.010,68 

9.1. Elaborati za izvlaštenje 
6.400,00 

0,00 

9.2. Naknada štete 
8.000,00 

5.442,00 

9.3. Otkup zemljišta 
9.600,00 

9.568,68 

10. Put u Lovrečanu 25.000,00 24.160,00 

10.1. Zemljište 
25.000,00 

24.160,00 

11. Zemljište Kuljevčica 23.000,00 7.032,00 

11.1. Zemljište 
23.000,00 

7.032,00 

12. Rekonstrukcija raskrižja I. G. Kovačića i P. Preradovića 2.626.000,00 2.612.742,43 

12.1. Gradnja 
2.550.000,00 

2.547.382,63 
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12.2. Nadzor 
43.000,00 

42.750,00 

12.3. Geodetski elaborat 
0,00 

0,00 

12.4. Otkup zemljišta 
3.000,00 

2.739,80 

12.5. Ostali troškovi na provedbi projekta 
2.000,00 

1.662,50 

12.6. Naknada štete 
8.000,00 

0,00 

12.7. Troškovni kontrolnih ispitivanja 
20.000,00 

18.207,50 

13. Studija uređenja šumskih cesta 0,00 0,00 

13.1. Projektna dokumentacija 
0,00 

0,00 

14. Rekonstrukcija parkirališta u ul. V. Nazora u Ivancu 1.000,00 0,00 

14.1. Vodni doprinos, suglasnosti 
1.000,00 

0,00 

15. Nogostup uz DC 35 – Ivanec-Ivanečko Naselje 10.000,00 9.750,00 

15.1. Projektna dokumentacija 
10.000,00 

9.750,00 

16. Proširenje ulice Lj. Gaja u Ivancu 32.000,00 30.938,27 

16.1. Otkup zemljišta 
25.000,00 

24.852,87 

16.2. Naknada štete 
7.000,00 

6.085,40 

2.  MODERNIZACIJA - ASFALTIRANJE NERAZVRSTANIH 

CESTA 
2.545.000,00 2.542.888,15 

2.1. Modernizacija u MO Ivanec 
- Kralja Tomislava, l=265,0 

- Šenoe, l=135,0 
- S. Vukovića (do K. Tomislava), l=165,0 
- Vinogradska, l=1.070,0 
- Zavojna, l=230,0 
- Zagorska, l=350,0 
- Zeleni dol – dio, l=595,0 
- Vatroslava Jagića, l=200,0 
- M. Gupca, l=550,0 
- Varaždinska ulica (odvojak), l=95,0 
- spoj Frankopanska-Rajterova, l=160,0 
- Ak. L. Šabana (Gajeva-vrtić), l=275,0 
- I. G. Kovačića – odvojak, l=50,0 
- P. Preradovića, l=260,0 
- Lj. Gaja, l=140,0 

1.942.000,00 1.942.159,06 

2.1.2. Gradnja 
1.911.000,00 

1.911.734,06 

2.1.2. Nadzor 
31.000,00 

30.425,00 

2.2. Modernizacija u MO Salinovec NC 1-020 i NC 2-225-dio 

(Graheki) i NC 2-218 (odvojak do kbr. 102 i do 127a), 

l=2.050,0 
361.000,00 360.995,61 

2.2.1. Gradnja 
355.000,00 

354.995,61 

2.2.2. Nadzor 
6.000,00 

6.000,00 

2.3. Modernizacija u MO Škriljevec - Odvojak Kolar,  l=160,0 
48.000,00 47.522,19 
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2.3.1. Gradnja 
47.000,00 

46.522,19 

2.3.2. Nadzor 
1.000,00 

1.000,00 

2.4. Modernizacija u MO Prigorec - Odvojak Štefanko I, l=80,0 

m' 
33.000,00 

32.976,14 

2.4.1. Gradnja 
32.000,00 

31.976,14 

2.4.2. Nadzor 
1.000,00 

1.000,00 

2.5. Modernizacija u MO Vuglovec - Odvojak od kapelice, 

l=600,0 
122.000,00 

121.738,60 

2.5.1. Gradnja 
120.000,00 

119.738,60 

2.5.2. Nadzor 
2.000,00 

2.000,00 

2.6. Projektna dokumentacija 
7.000,00 

6.500,00 

2.6.1. Projektna dokumentacija 
7.000,00 

6.500,00 

2.7. Modernizacija u MO Radovan - Odvojak ul. Savica, l=50,0 
11.000,00 

10.955,48 

2.7.1. Gradnja 
11.000,00 

10.955,48 

2.8. Modernizacija u MO Gačice - Odvojak NC Lovački dom, 

l=40,0 m 21.000,00 20.041,08 

2.8.1. Gradnja 
21.000,00 

20.041,08 

Obrazloženje izvršenja:  

Zbog neriješenih imovinskih odnosa u Horvatskom, Lovrečanu i Seljancu, nisu realizirane 

stavke na uređenju autobusnih stajališta te otkupu zemljišta, već će se isto dovršiti u 2019. 

godini. 

Stavka rekonstrukcije nerazvrstane ceste u Prigorcu zbog relativno kasnijeg zaključivanja 

ugovora o dodjeli sredstava i posljedično kasnijeg početka radova nije realizirana u 

planiranom opsegu. 

Modernizacija nerazvrstanih cesta provodila se prema Programu modernizacije 

nerazvrstanih cesta Grada Ivanca za razdoblje 2018.-2022. godine, te se ovo ujedno smatra 

i izvješće o izvršenju navedenog Programa. 

Ostale stavke realizirane su u okviru planiranih sredstava. 

 
3. JAVNA RASVJETA 
 

Troškovi javne rasvjete u 2018. godini planirani su u iznosu od 199.000,00 kuna, a 

realizirani su u iznosu od 195.805,00 kuna. 
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Naziv objekta ili uređaja / vrsta radova 
Planirano za 

2018. godinu 

Izvršeno u 

2018. godini 

JAVNA RASVJETA 199.000,00 195.805,00 

1. Produžetak javne rasvjete - Knapić 
33.000,00 

12.812,50 

1.1. Gradnja 
33.000,00 

12.812,50 

2. Dopuna javne rasvjete - odvojci ul. V. Nazora, Gačice, 

Radovan 
153.000,00 

150.585,00 

2.1. Gradnja 
145.000,00 

144.835,00 

2.2. Nadzor 
8.000,00 

5.750,00 

3. Javna rasvjeta u Prigorcu - novo mjerno mjesto 
8.000,00 

7.762,50 

3.1. Gradnja 
8.000,00 

7.762,50 

4. Javna rasvjeta u Lovrečanu – povećanje angažirane snage 
5.000,00 

4.657,50 

4.1. Suglasnost 
5.000,00 

4.657,50 

5. Uređenje pj. i zel.površina u glavnom gradskom parku u 

Ivancu 
0,00 

19.987,50 

5.1. Projektna dokumentacija javne rasvjete 
0,00 

19.987,50 

Obrazloženje izvršenja:  

Stavke su realizirane u okviru planiranih sredstava i ispostavljenim računima za izvedene 

radove. 

Zbog potrebe pravilnog knjiženja, stavka izrade projektne dokumentacije za uređenje 

pješačkih i biciklističkih površina u glavnom gradskom parku u Ivancu je iz točke 1. Javne 

površine prikazana u točki 3. Javna rasvjeta, s obzirom na to da se najveći dio odnosi na 

javnu rasvjetu u parku. 

 
 
4. GRADNJA I UREĐENJE OBJEKATA ZA ODLAGANJE KOMUNALNOG OTPADA 

 

Troškovi na gradnji i uređenju objekata za odlaganje komunalnog otpada u 2018. godini 

planirani su u iznosu od 125.000,00 kuna, a realizirani su u iznosu od 117.758,60 kuna. 

 

Naziv objekta ili uređaja / vrsta radova 
Planirano za 

2018. godinu 

Izvršeno u 

2018. godini 

GRADNJA GRAĐEVINA I NABAVA OPREME ZA 
GOSPODARENJE KOMUNALNIM OTPADOM 

125.000,00 117.758,60 

1. Odlagalište komunalnog otpada «Jerovec» 
90.000,00 

91.290,85 
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1.1. Sanacija i nadzor – kapitalna donacija 
90.000,00 

91.290,85 

2. Objekti za gospodarenje otpadom – reciklažno dvorište 

građevinskog otpada 35.000,00 
26.467,75 

2.1. Gradnja – kapitalna donacija 
35.000,00 

26.467,75 

Obrazloženje izvršenja:  

Stavke su realizirane u okviru planiranih sredstava i ispostavljenih računa, osim stavke 

sanacija i nadzor na odlagalištu komunalnog otpada „Jerovec“ koja je prekoračena zbog 

neplanirane doznake sredstava Fonda za zaštitu okoliša i energetsku učinkovitost, za 

radove i usluge koji su izvedeni u prijašnjem razdoblju. 

 

 

S V E U K U P N O 11.187.100,00 9.810.567,85 

 

Iz prikaza planiranih i utrošenih sredstava vidljivo je da je od planiranih 11.187.100,00 

kuna za izgradnju objekata i uređaja komunalne infrastrukture u 2018. godini utrošeno 

9.810.567,85 kuna, te da realizacija Programa iznosi 87,7%. 

Odstupanja od Programa pobliže su naznačena po pojedinim djelatnostima odnosno 

objektima i uređajima komunalne infrastrukture. 

Ovo Izvješće objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 

 

e) IZVJEŠĆE O IZVRŠENJU PROGRAMA 

ODRŽAVANJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2018. GODINU 

1. UVOD 

 Na temelju članka 28. stavka 1. Zakona o komunalnom gospodarstvu („Narodne novine“ 

br. 26/03 – pročišćeni tekst, 82/04, 110/04, 178/04, 38/09, 79/09, 153/09, 49/11, 84/11, 90/11, 

144/12, 94/13, 153/13, 147/14, 36/15), Gradsko vijeće Grada Ivanca donijelo je Program 

održavanja komunalne infrastrukture za 2018. godinu na 7. sjednici Gradskog vijeća Grada 

Ivanca održanoj 21. prosinca 2017. godine, 1. Izmjene i dopune na 14. sjednici održanoj 14. lipnja 

2018. godine, te 2. Izmjene i dopune na 19. sjednici održanoj 19. prosinca 2018. godine. 

Programom je utvrđeno održavanje komunalne infrastrukture na području Grada Ivanca 

za 2018. godinu, u skladu s predvidivim sredstvima i izvorima financiranja određeni su poslovi i 

radovi na održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture koji se podrazumijevaju pod 

obavljanjem komunalne djelatnosti održavanja čistoće u dijelu koji se odnosi na čišćenje i 

održavanje javnih prometnih i zelenih površina, spomenika i spomen-obilježja, održavanje 

nerazvrstanih cesta, održavanje cesta i javnih površina u gospodarskim zonama, čišćenje kanala 

i potoka Bistrice, održavanje javne rasvjete, prigodno uređenje grada, održavanje groblja, 

održavanje igrališta, igrališta za djecu i opreme, te sanaciju divljih deponija. 
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Sredstva za ostvarivanje Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2018. godini 

planirana su u iznosu od 5.182.868,75 kuna, a realizirana su u iznosu od 4.865.796,43 kuna, sa 

strukturom prihoda iz sljedećih izvora: 

Prihodi Planirano za 2018. Realizirano u 2018. 

- komunalna naknada    3.400.000,00 kuna       3.288.577,03 kuna 

- doprinos za šume         25.000,00 kuna                 187,50 kuna 

- sanacija štete na javnim objektima         20.000,00 kuna            20.000,00 kuna 

- prihodi od poreza    1.737.868,75 kuna       1.557.031,90 kuna 

                                                              

Sukladno članku 74. stavku 1. navedenog Zakona, u nastavku se daje financijski prikaz 

realizacije Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2018. godinu. 

 

2. REALIZACIJA PROGRAMA 

2.1. ČIŠĆENJE I ODRŽAVANJE JAVNIH POVRŠINA I RADOVI NA UREĐENJU GRADA 

IVANCA 

      Troškovi čišćenja i održavanja javnih površina i radovi na uređenju Grada Ivanca procijenjeni 

su u iznosu od 776.111,25 kuna, a realizirani su u iznosu od 732.330,18 kuna. 

 

Redni 

broj 
Opis poslova 

Planirano za 2018. 

godinu  

Realizirano u 2018. 

godini 

1.  ČIŠĆENJE I ODRŽAVANJE JAVNIH POVRŠINA I RADOVI NA UREĐENJU GRADA IVANCA 

A) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU JAVNIH ZELENIH POVRŠINA 

1. Čišćenje i održavanje travnatih površina 222.000,00 213.091,93 

2. Održavanje ukrasnog i ostalog grmlja 23.500,10 23.600,08 

3. Održavanje živih ograda 26.587,50 27.612,25 

4. Uređivanje drveća 25.000,00 15.588,65 

5. Održavanje cvjetnih gredica i visećih žardinjera 96.023,65 93.588,07 

6. Održavanje staza i parkovnih elemenata 60.000,00 59.765,72 

7. Sadnja trajnog raslinja 5.000,00 0,00 

8. Održavanje javnih zelenih površina malčiranjem 160.000,00 159.821,79 

9. Održavanje zelenih površina dječjih igrališta na 

području Grada Ivanca 

62.500,00 43.770,58 

 U K U P N O:                 680.611,25         636.839,07 

B) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU JAVNIH PROMETNIH POVRŠINA 
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1. Ručno čišćenje javno-prometnih površina I. gradske 

zone 

8.470,00 9.211,13 

2. Ručno čišćenje javno-prometnih površina II. 

gradske zone 

22.936,25 21.636,23 

3. Ručno čišćenje javno-prometnih površina III. 

gradske zone 

8.893,75 8.893,75 

4. Svakodnevno pražnjenje košarica za smeće 30.200,00 30.750,00 

U K U P N O:     70.500,00                 70.491,11 

C) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU SPOMENIKA I SPOMEN-OBILJEŽJA 

1. Čišćenje i održavanje spomenika i spomen-obilježja 25.000,00 25.000,00 

U K U P N O: 25.000,00 25.000,00 

S V E U K U P N O: 776.111,25 732.330,18 

Obrazloženje izvršenja: realizacija radova na čišćenju i održavanju javnih površina i radovi na uređenju 

Grada Ivanca umanjena je u odnosu na planirana sredstva. Osim uobičajenih radova, a prema Programu 

izvršena je nabava i montaža košarica za smeće na svim autobusnim nadstrešnicama na području grada; 

radovi na malčiranju korovišta izvršeni su na zemljištima u vlasništvu Grada Ivanca u površini od 242 009 m².  

 

2.2.  ODRŽAVANJE NERAZVRSTANIH CESTA  

        Troškovi održavanja nerazvrstanih cesta procijenjeni su u iznosu od 2.809.595,00 kuna, a 

realizirani su u iznosu od 2.695.818,07 kuna. 

 

Redni 

broj 
Opis poslova 

Planirano za 2018. 

godinu 

Realizirano u 2018.       

godini 

1. Šljunčanje nerazvrstanih cesta, strojno planiranje 240.000,00 221.952,01 

2. 
Čišćenje odvodnih jaraka, iskop zemljanog materijala 

sa izradom pokosa  
200.000,00 170.462,70 

3. 
Sanacija oštećenog asfalta sa zamjenom tampona, 

krpanje udarnih rupa nerazvrst. cesta, izrada muldi 
146.000,00 107.824,87 

4. 
Oborinska odvodnja-čišćenje i sanacija slivnika i 

zacijevljenih kanala, popravak cijevnih propusta  
320.000,00 319.878,17 

5. 
Čišćenje nerazvrstanih cesta od nanosa otpada i 

mulja poslije većih kiša 
70.000,00 64.108,88 

6. Popravak betonskih kanalica i rubnjaka 20.000,00 19.793,12 

7. Popravak ograda uz nerazvrstane ceste 15.000,00 13.880,00 

8. Košnja bankina uz nerazvrstane ceste u naseljima 60.000,00 59.982,75 

9. Popravak vertikalne i horizontalne signalizacije 115.000,00 109.971,85 



28 
 

10. Sanacija manjih klizišta 60.000,00 56.306,22 

11. Zimska služba 1.538.595,00 1.538.595,00 

12. Održavanje i uređenje nogostupa i sličnih javno-

prometnih površina 
25.000,00 13.062,50 

U K U P N O: 2.809.595,00 2.695.818,07 

Obrazloženje izvršenja: realizacija radova na održavanju nerazvrstanih cesta umanjena je u odnosu na planirana 

sredstva, a sve prema potrebama i ispostavljenim računima. Šljunčanje nerazvrstanih cesta sa strojnim planiranjem 

izvršeno je na području svih Mjesnih odbora u količini od 987 m³, a iskop i čišćenje odvodnih jaraka u dužini od 

8063 m. Sanacija oštećenog asfalta, odnosno krpanje udarnih rupa nerazvrstanih cesta izvršeno je prema 

potrebama, odnosno prioritetima, a izvršeni su i sljedeći radovi: Radovan-sanacija asfalta na zacijevljenju na NC 

3-209; Bedenec-sanacija asfalta i izrada mulde na NC 2-088; Bedenec-sanacija ulegnuća na asfaltu na NC 3-004; 

Iv. Vrhovec-sanacija asfalta i izrada muldi na NC 2-211; Iv. Željeznica-sanacija asfalta na zacijevljenju na NC 2-

181. Oborinska odvodnja: Ivanec, Kalnička ulica: sanacija dva propusta; Iv. Željeznica-sanacija propusta na NC 2-

183; Škriljevec-sanacija propusta na NC 2-307; Iv. Željeznica-sanacija propusta na NC 3-113; Bedenec-izrada 

rešetke na NC 2-099; Ivanec, spoj A. Mihanovića i ŽHDR-izrada rešetke; Kaniža-izrada rešetke kod kbr. 27; 

Lovrečan-izrada dviju rešetki na NC 1-032; Prigorec-izrada rešetke na NC 2-171; Radovan-izrada slivnika na 

autobusnom okretištu kod osnovne škole; Vuglovec-izrada dviju rešetki na NC 2-131; Seljanec, ulica Savica-

sanacija propusta i iskop kanala do županijske ceste; Lančić-sanacija propusta na NC 2-149; Ivanec, ŽHDR 15-

izrada dva slivnika i spajanje u odvodnju; Ivanec, LJ. Gaja-izrada oborinske odvodnje; Bedenec-sanacija 

zacijevljenja i šahta kod sportskog igrališta; Bedenec-sanacija zacijevljenja i šahta kod kbr. 71; Horvatsko-sanacija 

propusta na NC 2-117; Ivanec, Kozjak-sanacija zacijevljenja i slivnika; Prigorec-sanacija oborinske odvodnje na 

NC 3-106; Ivanec, ŽHDR-uređenje pritoka Mačkovec; Škriljevec-sanacija propusta kod kbr. 44 na NC 2-307.  

Čišćenje nerazvrstanih cesta bilo je potrebno izvršiti poslije većih kiša, odnosno nanosa šljunka i mulja. Radovi na 

popravku betonskih rubnjaka izvršeni su u ulici Lj. Gaja u Ivancu, te u Škriljevcu na NC 2-304. Radovi na popravku 

ograde uz nerazvrstane ceste izvršeni su na mostu u Željeznici na NC 2-259, na mostu u Gečkovcu na NC 2-124, 

te na mostu u Selskoj ulici u Seljancu. Košnja bankina uz nerazvrstane ceste u naseljima realizirana je po potrebi 

i to u svibnju, kolovozu i studenom u ukupnoj dužini od 90540 m. U sklopu redovnog održavanja izvršena je postava 

6 komada prometnih znakova STOP na području grada, izvršena je nabava i postava 7 prometnih zrcala, izvršena 

je nabava i postava četiri prometna znaka suženja, dva prometna znaka izbočina i ulegnuća, dva prometna znaka 

zabrane prometa, te su izvršeni radovi na iscrtavanju horizontalne signalizacije. Sanacija manjih klizišta izvršena 

je na klizištima uz nerazvrstane ceste u Pecama na NC 2-272, u Prigorcu na NC 3-110, u Margečanu na NC 3-

189, u Stažnjevcu na NC 3-137, u Gačicama na NC 1-023, u Škriljevcu na NC 1-033, u Salinovcu na NC 1-020, te 

u Ivancu na NC 2-079. Radovi na zimskoj službi bili su u skladu sa vremenskim uvjetima i podnesenim nalozima 

izvršenih radova tvrtke Ivkom d.d. Ivanec. Pod radovima na održavanju i uređenju nogostupa i sličnih javno-

prometnih površina realizirano je uređenje površina uz autobusna stajališta na području grada, zamjena oba bočna 

stakla i stakla vratiju na autobusnoj nadstrešnici kod vrtića u Ivancu, zamjena po jednog bočnog stakla na 

autobusnim nadstrešnicama u Ivanečkom Naselju, te zamjena jednog bočnog stakla na autobusnoj nadstrešnici u 

Salinovcu.  

 

2.3.  ODRŽAVANJE CESTA I JAVNIH POVRŠINA U GOSPODARSKIM ZONAMA 

 

        Troškovi održavanja cesta i javnih površina u gospodarskim zonama procijenjeni su u 

iznosu od 25.000,00 kuna, a realizirani su u iznosu od 23.722,94 kuna. 
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Redni 

broj 
Opis poslova 

Planirano za 2018. 

godinu 

Realizirano u 2018. 

godini 

1. 
Održavanje cesta i javnih površina u gospodarskim 

zonama 
25.000,00 23.722,94 

U K U P N O: 25.000,00 23.722,94 

Obrazloženje izvršenja: radovi na održavanju cesta i javnih površina u gospodarskim zonama izvršeni su u 

okviru planiranih sredstava, te su u skladu s ispostavljenim računima.   

 

 

2.4.  ČIŠĆENJE KANALA I POTOKA BISTRICE 

        Troškovi čišćenja kanala i potoka Bistrice procijenjeni su u iznosu od 67.500,00 kuna, a 

realizirani su u iznosu od 42.800,50 kuna. 

Redni 

broj 
Opis poslova 

Planirano za 2018. 

godinu 

Realizirano u 2018. 

godini 

1. Čišćenje kanala i potoka Bistrice 67.500,00 42.800,50 

U K U P N O: 67.500,00 42.800,50 

Obrazloženje izvršenja: radovi na čišćenju kanala i potoka Bistrice umanjeni su u odnosu na planirana 

sredstva. Izvršeni su radovi na čišćenju potoka Žarovnica u Bedencu, radovi na sanaciji mosta  na potoku 

Pojatno u Ivanečkom Naselju, te izrada tehničkog rješenja za isto. 

 

 

2.5.  JAVNA RASVJETA 

        Troškovi javne rasvjete procijenjeni su u iznosu od 1.320.000,00 kuna, a realizirani su u 

iznosu od   1.246.437,24 kuna. 

 

Redni 

broj 

Opis poslova 
Planirano za 2018. 

godinu 

Realizirano u 2018. 

godini 

1. Održavanje javne rasvjete 300.000,00 288.973,96 

2. Potrošnja električne energije za javnu rasvjetu 1.020.000,00 957.463,28 

U K U P N O: 1.320.000,00 1.246.437,24 
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Obrazloženje izvršenja: radovi na popravku javne rasvjete u okviru su planiranih sredstava, odnosno realizirani 

su prema ispostavljenim računima za naručeni popravak javne rasvjete, a izvršeni su i sljedeći radovi: 

servisiranje 40 komada postojećih svjetiljki Gamalux LVC snage 70W javne rasvjete za ponovnu ugradnju istih; 

zamjena stupa i svjetiljke u Jerovcu zbog uništenja uslijed nevremena; zamjena stupa i svjetiljke u Knapiću zbog 

uništenja uslijed nevremena; zamjena pet komada svjetiljaka zbog uništenja uslijed nevremena. Potrošnja 

električne energije za javnu rasvjetu je u okviru planiranih sredstava, odnosno prema ispostavljenim računima. 

 

2.6. PRIGODNO UREĐENJE GRADA 

 

       Troškovi prigodnog uređenja grada procijenjeni su u iznosu od 64.037,50 kuna, a realizirani su u 

iznosu od 62.375,00 kuna. 

Redni 

broj 
Opis poslova 

Planirano za 2018. 

godinu 

Realizirano u 2018. 

godini 

1. Božićno i novogodišnje uređenje Grada 64.037,50 62.375,00 

U K U P N O: 64.037,50 62.375,00 

Obrazloženje izvršenja: radovi na božićnom i novogodišnjem uređenju Grada izvršeni su u okviru planiranih 

sredstava.  

 

 

2.7.  ODRŽAVANJE GROBLJA 

        Troškovi održavanja groblja u Ivancu, Prigorcu, Margečanu i Radovanu procijenjeni su u 

iznosu od 15.625,00 kuna, a realizirani su u iznosu od 15.625,00 kuna. 

 

Redni 

broj 
Opis poslova 

Planirano za 2018. 

godinu 

Realizirano 

u 2018. 

godini 

1. Groblja u Ivancu, Prigorcu, Margečanu i Radovanu 15.625,00 15.625,00 

U K U P N O: 15.625,00 15.625,00 

Obrazloženje izvršenja: radovi na održavanju groblja u Ivancu, Prigorcu, Margečanu i Radovanu 

izvršeni su u okviru planiranih sredstava, a odnose se na uređenje puta i škarpe uz grobnu kuću u 

Radovanu.  
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2.8.  ODRŽAVANJE IGRALIŠTA, IGRALIŠTA ZA DJECU I OPREME 

        Troškovi održavanja igrališta, igrališta za djecu i opreme procijenjeni su u iznosu od 

75.000,00 kuna, a realizirani su u iznosu od 46.687,50 kuna.  

Redni 

broj 
Opis poslova 

Planirano za 2018. 

godinu 

Realizirano 

u 2018. 

godini 

1. Održavanje igrališta, igrališta za djecu i opreme 75.000,00 46.687,50 

U K U P N O: 75.000,00 46.687,50 

Obrazloženje izvršenja: realizacija radova na održavanju igrališta, igrališta za djecu i opreme umanjena 

je u odnosu na planirana sredstva, a sve prema potrebama i ispostavljenim računima. Izvršeni su radovi 

na popravku opreme na dječjim i sportskim igralištima.  

 

 

2.9.  SANACIJA DIVLJIH DEPONIJA 

        Troškovi sanacije divljih deponija procijenjeni su u iznosu od 30.000,00 kuna, te nisu 

utrošeni.. 

Redni 

broj 
Opis poslova 

Planirano za 2018. 

godinu 

Realizirano u 

2018. 

godini 

1. Sanacija divljih deponija 30.000,00 0,00 

U K U P N O: 30.000,00 0,00 

Obrazloženje izvršenja: radovi na sanaciji divljih deponija nisu izvršavani jer nije bilo potrebe za istima. 

 

S V E U K U P N O: 5.182.868,75 4.865.796,43 

 

Iz prikaza planiranih i utrošenih sredstava vidljivo je da je od planiranih 5.182.868,75 kuna za 

Program održavanja komunalne infrastrukture u 2018. godini utrošeno 4.865.796,43 kuna, te da 

realizacija Programa iznosi 93,88 %. Odstupanja od Programa pobliže su naznačena po 

pojedinim djelatnostima. 

Ovo Izvješće objaviti će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 
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TOČKA 4. 

Izvješće o provođenju Akcijskog plana provođenja projekata iz Strategije 

razvoja Grada Ivanca za razdoblje 2014. – 2020. godine za 2018. godinu 

 
Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za 

raspravu, zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih 

vijećnika  glasalo „za“, te je jednoglasno donijet 

Z A K L J U Č A K 

  Prihvaća se Izvješće o provođenju Akcijskog plana provođenja projekata iz 

Strategije razvoja Grada Ivanca za razdoblje 201. – 2020. godine za 2018. godinu. 

 

 
TOČKA 5. 

Izvješće o radu davatelja javne usluge prikupljanja miješanog i biorazgradivog 

komunalnog otpada za 2018. godinu 

 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica vijeća konstatira da je prijavu za raspravu po ovoj točki dnevnog reda 

podnio vijećnik Čedomir Bračko. 

 

Čedomir Bračko: Imam jednu načelnu primjedbu s obzirom na to da nema predstavnika 

Ivkom-a mislim da bi bilo korektno već kad nije napisano nikakvo obrazloženje uz ovaj 

dokument, kojeg znam da moraju izraditi i predati. Bilo bi ipak dobro da je nekakva ocjena 

stanja data u opisnom obliku. Mislim da to nije dobra praksa i da se to treba mijenjati. Ako 

ste gledali, izvješće kao takvo je za institucije, ne za nas vijećnike, toliko informativno i da 

bi mogli mi presuditi i donijeti neke zaključke. Samo sam primijetio na podacima o kvaliteti 

pružanja javne usluge, ekonomske učinkovitosti sustava sakupljanja komunalnog otpada 

pod slovom g) broj prigovora i reklamacija korisnika javne usluge izražen, koliko je 

prigovora i reklamacija bilo i omjer broja izjavljenih prigovora i reklamacije, vidite da istih 

nije bilo. Na sreću Ivkom-a, a na našu žalost, jer mi na žalost imamo reklamacije kao 

vijećnici i često se susrećemo s tim. Htio bih ponovno naglasiti da imamo problem s 

ljudima do kojih ne dolaze vozila koja prikupljaju otpad. Naime, bili smo počeli naplaćivati 

onu cijenu od 50 kuna pa smo to smanjili na 25 kuna i sad  opet su im došli računi na 50 

kuna. Ljudima više ništa nije jasno, normalno da su rezignirani i da se ljuti. Žao mi je što 
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tu nema predstavnika Ivkom-a da mi odgovori, bez obzira što nije direktno vezano uz ovo 

izvješće jer se radi u stvari što je u ovoj godini. I lani smo imali kao vijećnici puno upita 

ljudi i dobro da nemaju formalne prigovore jer najvjerojatnije da bi onda bili napisali i 

obrazloženje uz to. 

 

Milorad Batinić: Pokušat ću opravdati direktora Ivkom-a, planirao je doći, ali ima službeni 

put i očito je nešto  zapelo u prometu. Da je planirao ne doći, nekoga bi poslao, takva je 

praksa. Nisam razumio čisto iz razloga da li možda smatrate da neke stvari trebamo ići 

na izmjenu odluke o skupljanju otpada ili da su određeni prijedlozi koji imaju uporište 

opravdani, da se ugrade u samu odluku. Uvijek može bolje. Neću opravdavati jer i ne 

poznajem, izvješće je to koje komunalna tvrtka radi. Ukoliko ima opravdanih prigovora 

građana, apsolutno ćemo uvažiti, zabilježiti. U izvješću nije registrirana niti jedno. 

Činjenica je da ima nekih upita i po pitanju cijene možda, količine, itd., kod nekih građana 

još u cijelosti ta odluka u primjeni nije naišla na razumijevanje, ne razumiju možda. Što 

se dostupnosti tiče, postoje tehnički problemi i u razgovoru s Ivkomom i naše komunalno 

redarstvo će pokušati iznaći rješenje jer imamo nekoliko zaseoka do kojih se ne može 

doći, da li će to biti vreće, da oni dostave otpad do nekakvog mjesta gdje se može s 

kamionom ili ćemo pokušati iznaći neka druga rješenja. Svjesni ste i sami da posebni 

kamion da ide za 100-150 kila otpada da ide negdje koliko je to cjenovno prihvatljivo, ali 

upravo iz razloga primjedbi i koje vi znate, meni i službi možda nisu poznate, ukoliko 

smatrate da treba odluku korigirati u nekom dijelu, apsolutno da. Cilj je da se smeće 

svugdje pobere. Na nama je kao na vijećnicima da pokušamo to prilagoditi ljudima što 

kvalitetnije. Ovo je propisani obrazac na kojem se daje izvješće 

 

Predsjednica konstatira da se za repliku javio vijećnik Čedomir Bračko. 

 

Čedomir Bračko: Nije toliko replika, nego samo da pojasnim o čemu se radi. Radi se o 

ljudima do kojih vozila ne dolaze i oni odvoze to smeće do određenog mjesta gdje se 

smeće sakuplja. Rekli smo da ćemo tim ljudima jeftiniju uslugu pružati s obzirom da oni 

imaju trošak kod dovoženja ili fizički po 300 metara ili više moraju dovesti taj otpad. O 

tome se radi. Činjenica je da bi se moglo i manjim vozilima možda do tih ljudi doći, već 

ako ima naplaćujemo tu uslugu da imaju jednake uvjete kao i svi mi drugi. 

 

Stanko Rožman: Taj obrazac je propisani obrazac, uredno je utvrđen sadržaj i taj obrazac 

prvenstveno davatelj usluge mora dostaviti u Ministarstvo. Usput kaže Zakon da ga 

dostavlja i  predstavničkom tijelu jedinice lokalne samouprave. Morali smo uvrstiti taj 

obrazac u dnevni red, Ivkom je pozvan, gradonačelnik je rekao zašto nitko nije prisutan. 

S Ivkomom je dogovoreno da tamo gdje ne mogu doći kamioni smećari ljudi mogu birati 

hoće li kantu ili vreću i kod njih dolazi mali kamion. Morat će platiti uslugu jer nema gratis 

ništa, osim onih koji su iz socijalnih programa i koji po socijalnom programu mogu ostvariti 

pravo. Nema  gotovo  na području grada kuće i domaćinstva do koje ne može doći barem 

onaj mali kamion. Ti ljudi moraju se javiti Ivkomu, sve koji su došli kod nas upućivali smo 

u Ivkom kod gđe. Skroze, evidencija, uslugu moraju platiti, ali uslugu moraju i dobiti, da li 

kroz kantu ili  kroz vreću, to je stvar koju mora dogovoriti s Ivkomom. Na taj način smo 
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riješili ove probleme tih ljudi. Da da li je to i koliko je to zaživjelo u stvarnosti, to moramo 

vidjeti. 

 

 

Više nije bilo prijavljenih za raspravu. 

 

Predsjednica zaključuje raspravu i prelazi se na glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika 

glasalo „za“, te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Prihvaća se Izvješće o radu davatelja javne usluge prikupljanja miješanog i 

biorazgradivog komunalnog otpada za 2018. godinu. 

 

 

TOČKA 6. 

Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje  

od 1. srpnja – 31. prosinca 2018. godine 

 
Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica vijeća konstatira da je prijavu za raspravu po ovoj točki dnevnog reda 

podnio vijećnik Čedomir Bračko. 

 

Čedomir Bračko: Možda se nisam niti trebao prijavljivati za raspravu nego sam trebao 

dići tablicu „povreda Poslovnika“. Slažete se, predsjednice? Povrijeđen je članak 55. 

Poslovnika o radu Gradskog vijeća gdje piše da se izvješće o radu gradonačelniku 

dostavlja Gradskom vijeću na razmatranje do 30.4. tekuće godine, koliko se sjećam. Da 

li sam si dobro protumačio?  

 

Marina Držaić: Dostavlja se Gradskom vijeću i na vrijeme je dostavljeno. 

 

Čedomir Bračko: Nisam primio materijale do 30.4. Izvješće je stvarno široko, odnosno 

ima puno detalja. U biti je izvješće na neki način izvješće o radu i gradske uprave. Htio 

sam samo sugerirati da si ubuduće,  ako je moguće, skratite to izvješće da bude sažetije 

pa onda budemo i rokove možda mogli poštivati. 

 

Marina Držaić: Gradonačelnik je u roku to dostavio Gradskom vijeću.  
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Milorad Batinić: Što se tiče rokova, to nije problem jer je u zakonskom roku dostavljeno. 

Sadržaj, opširnost, ovo je skraćena verzija, najskraćenija što može biti. Ukoliko se želi 

75% do 85% toga prikazati, ono što se smatra da je najpotrebnije da se informira. To je 

rad gradskih službi i gradonačelnika. Nema dileme. Možda sam uvodno trebao 

napomenuti da nije ovo samo izvješće gradonačelnika, nego i onoga što su gradske 

službe radile jer bez gradskih službi nema ni gradonačelnika. 

 

Više nije bilo prijavljenih za raspravu. 

 

Predsjednica zaključuje raspravu i prelazi se na glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja predsjednica konstatira da je svih 15  nazočnih glasalo 

„za“, te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Prihvaća se Izvješće o radu Gradonačelnika za razdoblje od 1. srpnja do 31. 

prosinca 2018. godine. 

 

 

 
TOČKA 7. 

I. Izmjene i dopune Proračuna Grada Ivanca za 2019. godinu i projekcije za 2020. i 

2021. godinu: 

 
a) I. Izmjene Programa javnih potreba u kulturi Grada Ivanca za 2019. godinu 
 

b) I. Izmjene Programa javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2019. godinu 
 

c) II. Izmjene Programa u području socijalne skrbi za Grad Ivanec u 2019. godini 
 

d) I. Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2019. godinu 
 

e) I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. 

godinu 

 
 
Uvodno obrazloženje podnio je gradonačelnik Milorad Batinić: Razlozi zašto se išlo na 

rebalans proračuna, znači zakonska obaveza je preneseni višak prihoda, raspodjela 

viška prihoda, povećanje temeljem analize prva tri mjeseca prihodovne strane proračuna, 

revizija određenih troškovnika, pogotovo što se tiče nerazvrstanih cesta, određenih 

projekata koji su tijekom prošle godine bili napravljeni, jedan dio postupaka javne nabave 

koje smo poništili radi nedostatnih sredstava, to je global zašto rebalans. Planirali smo 
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rebalans krajem četvrtog mjeseca, međutim upravo iz ovih razloga jer smo čekali neke 

dodatne troškovnike da si pokušamo približiti i cijenu radova i planirati proračun da budu 

što vjerodostojnije. Činjenica je da u proračunu ima i nekih novih stavki, da postoje možda 

u nekim pozicijama velike razlike, minusi, ali mislim da je sadržajno i po programima sve 

dovoljno i kvalitetno obrazloženo. Uključivati ću se prema potrebi ukoliko bude u raspravi 

primjedbi, upita.  

 
 
Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica vijeća konstatira da je prijavu za raspravu po ovoj točki dnevnog reda 

podnijeli vijećnici Čedomir Bračko, Danica Prašnjak, Daniel Vlaisavljević, Zdenko Đula. 

 

Čedomir Bračko: Još jedanput ću o dijelu koji se odnosi na izmjene i dopune programa 

gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture, Mihanovićeva ulica, jer iz odgovora 

gradonačelnika nisam mogao iščitati da li će se raditi nešto u Mihanovićevoj ulici ili ne. 

Podsjetiti ću da je Mjesni odbor Ivanec IV uputio dopis prema Gradu u kojem su se 

očitovali, i to 15. travnja je upućeno, a oni su 5. travnja održali sjednicu Vijeća mjesnog 

odbora, da mole, odnosno da predlažu da uvažavajući sve to da ide i aglomeracija  da 

nema smisla da se rade troškovi nakon uređenja modernizacije te ulice da bi se ponovno 

išlo to razbijati, ali mole da se nađe nekakvo privremeno rješenje koje neće biti preskupo, 

a ipak da bi poboljšalo kvalitetu te prometnice, da li  nekakvim slojem asfalta tanjim ili 

grubim, ali da se stvarno popravi jer ako se bude čekala aglomeracija koja najvjerojatnije 

nije izvjesna da li je za tri godine i ovo što je sada još dobro ceste se bude stvarno oštetilo. 

Molim vas da mi odgovorite, ne radi mene koji tom ulicom i pješačim i vozim se autom, 

nije toliko bitno, bitno mi je radi ljudi koji žive u toj ulici i svaki dan tud prolaze, molim vas 

odgovor ako je moguće. 

 

Danica Prašnjak: u Izmjenama i dopunama proračuna za 2019. godinu pojavile su se  

izmjene nekih stavki koji se odnose na Trg svete Margarete pa molim detaljnije 

pojašnjenje tih promjena. Postoji veliki interes mještana da ako je ikako moguće da se 

odredi točnije početak realizacije tog cijelog projekta. 

 

Daniel Vlaisavljević: Iz Kluba SDP-a smo o tom području rekli prošle godine što smo imali 

reči, dali smo amandmane koji su bili odbijeni mahom svi, no međutim iz ovog rebalansa 

vidimo da su ti amandmani uvršteni u taj rebalans i taj rebalans je na tragu toga. Glasat 

ćemo za taj rebalans i imat ćete naše ruke. Podsjetio bih vas analogijom o priči iz osnovne 

škole i dogradnji osnovne škole i rebalans koji imamo vezano uz izgradnju igrališta u 

Salinovcu. To je dislocirano iz Ivanca, operativno gledano to nije dobro. Povećanje 

250.000 kuna za izgradnju tog igrališta, oprostite nešto znam o tome, dosta je veliki iznos. 

Međutim, jednako tako ću glasati za to iz prostog razloga što nemam pravo i kao sportaš  

ne budem išao protiv NK Ivančica iz tog razloga jer NK Ivančica treba svoje pomoćno 

igralište, da bi mogla imati ligu, da bi zadovoljila sve propise i propozicije koje Savez pred 



37 
 

njih meće, moraju imati.  Samim time, pitao sam pod aktualnim satom, vezano uz 

sportsko rekreacioni centar, o tome treba razmišljati. 

 

Zdenko Đula: Komentirao bih da je dobro da je rebalansom ovog proračuna za 2019. 

povećavamo  ukupni iznos i idemo skoro na 50 milijuna kuna i to je lijepo da naš Grad 

financijski bolje stoji. S druge strane, želio bih napomenuti jednu stvar. Svi smo mi 

ponosni na naše sportaše dok pronose ime Grada Ivanca, nižu sportske uspjehe diljem 

lijepe naše i imamo sad zbilja čime se ponositi zadnjih godina i zato bih želio napomenuti, 

skrenuti pozornost prvenstveno na novac koji se dodjeljuje Zajednici sportskih udruga u 

iznosu od 650.000 kuna koji se već dugi niz godina nije mijenjao. Pohvalna je inicijativa 

da Grad Ivanec uloži novac u sportski teren nogometni u Salinovcu i nitko nema tome što 

prigovoriti. Tražio bih pojašnjenje što će se to točno napraviti za 250.000 kuna, ali opet 

napominjem imamo porast broja klubova, imamo porast broja djece aktivno uključene u 

sport, a novac za financiranje svega toga kroz Zajednicu sportskih udruga je ostao isti. 

Moramo biti svjesni da čim su rezultati bolji naših sportaša, putovanja do natjecanja su 

sve dalje i dalje. Na čija leđa to u konačnici dođe? To dođe na leđa roditelja jer klubovi 

sami ne mogu isfinancirati sva ta putovanja. Uzet ću za primjer Ženski odbojkaški klub 

Ivanec, njih do prije par godina nije bilo u Zajednici sportskih udruga, oni su se pojavili i 

ostvarili su fascinantne rezultate, a analogno time nije dignuta niti kuna u proračunu 

zadnjih par godina za financiranje Zajednice. Smatram da bi do sljedećeg rebalansa 

proračuna o tome trebalo razgovarati i ipak da se Grad Ivanec uključi, vidimo da ima viška 

sredstva, 7% suficita od prošle godine, analogno tome, pošto često obilazim područje 

čitavog grada Ivana vidim da nema radova na terenu, ne vidim da se u Ivancu nešto 

trenutačno radi i bojim se da ćemo dočekati kraj godine sa suficitom 5 milijuna kuna, ako 

ne i više. Zato molim da se za neki budući rebalans proračuna zbilja pravilno evaluira, 

znači utjecaj naših najmlađih sportaša, jer znamo i želja nam je svima da se djeca čim 

više bave sportom, da ih maknemo od  računala, mobitela i laptopa. Čine nas ponosnim, 

ali Grad Ivanec to ne prepoznaje i molim da se ta stvar u budućnosti promijeni. 

 

 
Milorad Batinić: Mihanovićeva ulica – ponovit ću ono što sam rekao i uvodno, ona ide 

kroz Program održavanja nerazvrstanih cesta, ide pojačano održavanje, da li će to na 

određenim dionicama ići nekakav izravnavajući sloj asfalta tzv. grubi, to će procijeniti 

stručne službe, ali ponavljam ponovno, Grad je bio spreman ono što je bilo planirano 

proračunom da se pola Mihanovićeve asfaltira, uredi, gdje ne ide aglomeracija, a druga 

polovica da ostane takva uz pojačano održavanje. Sam mjesni odbor, na dva sastanka, 

dva razgovora i treći put kad su došli sa zaključkom i pisani trag postoji, bilješka je 

napravljena i njihov prijedlog, to će se naravno ispoštovati.  

Dio Trga Sv. Margarete – s obzirom na okolnosti i ishođenja i vremenskog perioda 

dobivanja suglasnosti, odnosno prava građenja da Grad nije vlasnik nego je to Županija, 

uvažavajući i dio da nismo kad smo tražili za vrtić za zemljište da nismo dobili, na žalost 

to je nešto što ne bi trebalo biti u politici. Temeljem samih projektanata sugestija je bila 

da se ide na građevinsku dozvolu, to je znači glavni projekt. Moramo dobiti suglasnost 

javnopravnih tijela, od HEP-a, ŽUC-a, Varkom-a i jednostavno bez glavnog projekta, bez 
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građevinske dozvole to nije moguće. Ti radovi na pripremi, odnosno na izradi glavnog 

projekta će potrajati zato smo smanjili, pozicija je ostala financijski ista, ali smo denivelirali 

umjesto pripremni radovi veći dio sredstva ide u projektnu dokumentaciju. Ukoliko dođe 

do izdavanja građevinske dozvole, nadam se i želim ovo što i kolega Đula veli da imamo 

još više sredstava, prihoda, da ih prihodujemo nego što smo ih planirali  svakako da će 

se na postojeće projekte koji su u proračunu izdvojiti dodatna sredstva i krenuti s 

realizacijom toga. 

Uvršteni amandmani SDP-a - pa to je smisao i rasprava i Gradskog vijeća i vijećnika. 

Ponovit ću ono što ponavljam već dugi niz godina da sam gradonačelnik svih građana, to 

ste mogli primijetiti tu nema politikanstva, tu se definiraju politike i svaki vijećnik neovisno 

kojoj političkoj opciji pripada zastupa jedan određeni dio svojeg biračkog tijela, svojih 

građana. Naravno da se moraju uvažavati primjedbe. Da li je redoslijed uvažavanja, 

dinamika, to je na procjeni jer pogotovo kad se susretnete sa čelnicima vijeća mjesnih 

odbora, naravno da oni gledaju svoj lokalni interes, nisu niti dužni niti u obvezi, imaju 

prilike vidjeti  da je identičan ili možda još veći problem u susjedstvu, njima je njihov 

najvažnije. Tu je stvar procjene gradskih službi posebno kod planiranja. Bilo je takvih 

sugestija možda i prije, ali nisu bile stvorene financijske pretpostavke da se može 

odreagirati u određenim momentima. 

Prijedlog da se ide na uređenje, privođenje kvalitetnijim uvjetima na pomoćnom stadionu 

u Salinovcu, došlo je od NK Ivančica, nije to bila naša ideja. Napravili smo troškovnik, oni 

su napravili troškovnik blizu 600 tisuća kuna, gdje je praktički bila naprosto ideja jer treba 

jedan dio zemljišta napraviti oborinsku odvodnju, jedan dio treba drenirati, tu smo mi tada, 

stručne službe su odvojile taj dio, ono što je komunalna problematika, oborinske 

odvodnje. Zašto 250 tisuća? To je procjena da se ne trajno, oni su išli na zamjenu 

materijala, kompletno dreniranje, navoz, da se napravi jedan kvalitetan teren, možda 

kvalitetniji nego što je u samoj Ivančici, što je potpuno legitimno i u redu i trajno rješenje. 

Procjene je bila da u ovom trenutku mi to ne možemo napraviti i da se pokuša s 250 

tisuća kuna denivelirati jer postoje određene visinske razlike,      da se taj teren pripremi 

s time da isto tako i pokušat ćemo dogovoriti da se postave i tuševi i svlačionice, sve ono 

što je potrebno pokušat ćemo kroz kontejnerski najam, postoji mogućnosti da se kroz niz 

godina to i otkupi od proizvođača. Tako da, bliže 600 tisuća kuna, kroz određene 

korekcije, micanja iz tog dijela na nekih 250, da li će biti dovoljno, volio bih da bude. Morat 

ćemo u tim okvirima snaći. Stadion je 10 tisuća kvadrata, ako uzmete kolika je  količina 

zemljanih radova, ako uzmete jedan posto pada, treba denivelirati, to je onda velika masa 

u samom građevinskom dijelu. 

Sport – Grad Ivanec radi Strategiju razvoja sporta, u završnoj fazi smo. Žao mi je što je u 

ovoj završnoj fazi Zajednica odustala od daljnje suradnje. Pred ovo Gradsko vijeće doći 

će strateški dokument Strategija razvoja sporta gdje će biti definirani prioriteti, odnosno 

prioritetni sportovi koje proračun Grada može financirati. To neće biti dovoljno i nikada 

nećemo moći izdvojiti 2,5 – 3 milijuna kuna koliko je potrebno, ali svakako i u planu je i u 

razgovoru sa Zajednicom, spremni smo i moj  prijedlog ide u tom smjeru da se financira 

sa 50 tisuća kuna zapošljavanje na 4 sata, na pola radnog vremena nekoga profesionalno 

tko će voditi Zajednicu, tko će voditi, pomoći u vođenju svih klubova, svih sportova i da 

vodi brigu o sportu Grada Ivanca. Očekujem da se Zajednica maksimalno uključi u taj dio 
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i da se zaposli profesor fizičke kulture, netko tko je u tome. Isto tako, prijedlog ide u smjeru 

da se definiraju prioritetni sportovi i za narednu godinu izdvojit će se 100.000 kuna više 

za sportove za Zajednicu. Moj prijedlog je također išao, naravno to moraju klubovi, to 

moraju društva definirati da se sportska rekreacija izdvoji iz Zajednice. Da li će to prihvatiti 

Gradsko vijeće ili ne, ali prije svega to bi trebale udruge sportske rekreacije prihvatiti. 

Naime, iz kojeg razloga? Jedan od osnovnih, temeljnih ciljeva i Zakona o sportu i 

nekakvog promišljanja sporta za sve. Velika većina nas i koji smo bili aktivni sportaši više 

nismo, a potrebno nam je radi zdravlja, radi ušteda u državnom proračunu, da vodimo 

više brige o sebi, da se više krećemo, a upravo su društva za sport i rekreaciju ta koja 

imaju najveći potencijal u smislu privlačenja vanjskih sredstva, da li nacionalnih da li na 

natječaje javnih poduzeća, čak i na europska sredstava, upravo za provođenja svojih 

aktivnosti, gdje se uključuje nekoliko tisuća građana grada Ivanca. Naravno to ne znači 

manja aktivnost u sportu. Rekao sam  povećanje, međutim ljudi srednje dobi, starije 

životne dobi, tu su uskraćeni u tome. Populacijski gledano, ako se tisuće građana bavi sa 

sportom, što je s ostalim. Nas, biračkog tijela ima negdje oko 9 - 10 tisuća, što je sa 

ostatkom. Moramo definirati prioritete. Moj prijedlog doći će pred vas, na vama je kao 

vijećnicima da date sugestije, da li će se usvojiti ovisi o većini. Ima toga što se slažem sa 

Zajednicom, ima toga što se ne slažem,  uvijek mogu kontaktima, u razgovoru, isto tako 

činjenica je da ako se jedan dio kolača dijeli na 10 onda je to u redu, ali ako se pojavi 

više, nije u redu, slažem se. Isto tako, Zajednica ima mehanizme, koliko godina moraš 

raditi, koliko ne, možda malo nekome nerazumljivo i malo čudno, ali očito tako 

funkcioniraju i ostali i smatram da sa ovim prijedlozima naravno ukoliko će biti na Vijeću 

nekih drugih prijedloga,  svakako ćemo razmotriti i ukoliko su korektni, prihvatljivi, zašto 

ih ne prihvatiti. 

 

Predsjednica konstatira da se za repliku javio vijećnik Daniel Vlaisavljević. 

 

Daniel Vlaisavljević: Vama je došlo punomoć iz Zajednice? Nije, mogu kao vijećnik. 

Zajednica dugi niz godina ima prijepore s Gradom, to je već opće poznata stvar. Strategija 

sporta je prekinuta od strane Zajednice, znam jer sam član Izvršnog odbora, iz prostog 

razloga što sugestije Zajednice nisu usvojene u toj Strategiji. Sugestije Zajednice su i bile 

to pomoćno igralište i tribine i  bile su i masu drugih stvari koje u toj strategiji nema. 

Zajednica je nešto što, čovjek mora ući unutra da bi poznavao materiju toliko koliko je 

poznavaju sami oni koji jesu unutra. Najveći prijepori i Grada i svih vas je kroz kriterije. 

To je meni razumljivo, to je meni shvatljivo, da vi ne možete shvatiti kriterije, da vi ne 

možete shvatiti sistem po kojem se dijele novci i po kojem se nekome sufinancira njegov 

uspjeh, njegov rad i na koji način. To je sve verificirano našim uspjesima, kroz naše 

saveze itd. Vrlo kratko i jasno, mislim da Zajednica sportskih udruga Grada Ivanca je 

jedna od vrlo kvalitetnih Zajednica, samo pogledajte unatrag  dvije do tri godine na koliko 

natječaja smo se javili, koliko sredstava smo potegnuli i koliko mi donacija imamo i koliki 

je u principu naš proračun, jer svake godine u  proračunu vidite izvješće naše financijsko. 

Grad participira sa 650.000 kuna u 2,5 milijuna kuna. Cijelo vrijeme tražimo samo jednu 

stvar – povećanje sredstva na 100.000 kuna kroz iduće godine mislite dati toliko,  to će 
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biti puno za zajednicu. Ako se to bude povećavalo iz godine u godinu mislim da ćete imati 

partnera. 

 

Milorad Batinić: Vjerujem da će biti više prilike kad će biti Strategija spora da detaljnije 

elaboriramo neke stvari. Svatko od nas može imati osobni stav. Ni jednom prilikom nisam 

rekao da Zajednica ne radi dobro, da li se slažem s načinom to je druga stvar. Smatram, 

pošto se radi o javnom novcu, odgovornost za trošenje javnog novca i na što se troši ima 

gradonačelnik – jedina odgovorna osoba. Dozvolit ćete da ima pravo na svoje mišljenje, 

na svoj stav, koji je utemeljen na Zakonu i na sličnoj praksi u Hrvatskoj. Zašto smo išli na 

Strategiju? Upravo iz tog razloga da se definira koji su sportovi, ne klubovi, koji su sportovi 

prioritetni i što osobno smatram ja, nadam se da i vi, a zašto velim osobno, zato što 

komuniciram ne unutar Zajednice samo, činjenica je da mnogi predstavnici klubova 

dolaze kod mene, dolazili su i prethodnih godina i žale se. Rekao sam nemojte se meni 

žaliti, vi ste članovi kolektiva, Zajednice i tu morate kazati svoje primjedbe. Ne mogu se 

oglušiti na sve to skupa, slušam i uvijek će biti prijepor. Sad je 650 tisuća, da je milijun 

kuna, ništa se ne bi promijenilo, uvijek bi bili isti problemi, željeli bi više, željeli bi bolje 

rezultate. Samo bih podsjetio, bile su krizne godine, 650 tisuća kuna izdvajamo već dugi 

niz godina, nismo smanjivali sredstva, a bilo je elemenata temeljem postotnog udjela 

koliko se financira sport. Nismo smanjivali sredstava, uvijek smo ih povećavali. Posebnu 

smo stavku izdvojili za održavanje sportskih terena kojeg su prije klubovi financirali iz 

vlastitih sredstva. Grad plaća svim sportovima, klubovima, sportske dvorane su besplatne 

za sve. To vam dođe sve kupa na milijun. Nemojte gledati samo 650, tu se radi o milijun 

kuna. Sportski, vanjski tereni. Neke stvari idu u Strategiju, neke stvari ne mogu ući radi 

same metodologije. Možemo ih mi napisati. Međutim, Strategija na neki način obvezuje. 

Ona se donosi za određeni period. Naravno, nije u kamenu klesani dokument, može se 

čak iz  godine u godinu mijenjati, ali po Gradskom vijeću. Tribine trebaju, treba 

rekonstrukcija stadiona u Ivancu. Krenuli smo s time. Tribine nisu na gradskom zemljištu, 

nego na županijskom. Njima upravlja Srednja škola. Pa smo tu naišli na svašta. Slažem 

se sport i rekreacija zona jezera to je trajno rješenje. Da li ćemo sve ove projekte, sav 

ovaj proračun investicijski preko 20 milijuna kuna zaustaviti i da li ćete donijeti odluku 

idemo otkupiti zemljište i idemo u naredne dvije godine samo napraviti stadion. Nećete. 

Neću ni ja. Zato jer to vi nećete, to neće građani. Moramo to razlikovati. Ovo što sam 

rekao, to će biti materijal koji će doći pred vas, 50 tisuća za profesionalca, za 100.000 

kuna povećanje. To je prijedlog za proračun za narednu godinu. Strategiju je radio 

ovlašteni izrađivač, kojeg smo naravno korigirali, isto tako  uvažavajući postojeće 

strateške dokumente Grada, a naravno i financijske mogućnosti. Morate definirati 

prioritete. Ne banaliziram, proračun Grada je isto kao i kućni budžet, odrediti prioritete. 

 

Više nije bilo prijavljenih za raspravu. 

 

Predsjednica zaključuje raspravu i prelazi se na glasovanje. 
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Nakon provedenog glasovanja predsjednica konstatira da je od 15 nazočnih vijećnika 14 

vijećnika glasalo „za“, 1 vijećnik je bio „suzdržan“ te su s 14 glasova donijete I. Izmjene i 

dopune Proračuna Grada Ivanca za 2019. godinu i projekcije za 2020. i 2021. godinu, 

KLASA: 406-06/19-01/02, URBROJ: 2186/12-04/16-19-6, koje su u prilogu ovog 

Zapisnika i njegov su sastavni dio. 

 

a) I.  IZMJENE PROGRAMA 

javnih potreba u kulturi Grada Ivanca za 2019. godinu 

I. 

 U Programu javnih potreba u kulturi Grada Ivanca za 2019. godinu („Službeni vjesnik 

Varaždinske županije“ br. 79/18) točka III. mijenja se i glasi: 

„Ovim Programom donosi se plan izvršavanja i raspored sredstava Proračuna Grada 

Ivanca za 2019. godinu u dijelu javnih potreba u kulturi koji se odnosi na financiranje djelatnosti 

iz točke I. ovog programa. 

U Proračunu Grada Ivanca za 2019. godinu u razdjelu - Programska djelatnost: Javne 

potrebe u kulturi, izvršavat će se i raspoređivati tijekom 2019. godine prema sljedećem: 

 

  IZVORI 

FINANCIRANJA 

PLAN 2019. PROMJENA NOVI PLAN 

2019. 

 

1. 

DJELATNOST USTANOVA 

U KULTURI   

    

   Gradska knjižnica i 

čitaonica „Gustav Krklec“ 

Ivanec 

 

Grad Ivanec 

Ostali izvori 

 

500.000,00 

155.820,00 

 

-15.000,00 

-34.458,50 

 

485.000,00 

121.361,50 

 Tekuće i kapitalne donacije 

- Pučko otvoreno učilište  

„Đuro Arnold“ Ivanec                 

- audio-vizualna i kulturna 

djelatnost-tekuća donacija 

- rekonstrukcija kino 

dvorane-kapitalna donacija 

 

 

 

Grad Ivanec 

 

Grad Ivanec 

 

 

 

100.000,00 

 

640.000,00 

 

 

 

0,00 

 

0,00 

 

 

 

100.000,00 

 

640.000,00 

 

2. 

KULTURNO-UMJETNIČKI 

AMATERIZAM      
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 Javni poziv za dodjelu 

sredstava za programe 

udruga u kulturi  

Izravna dodjela                                   

 

Grad Ivanec 

 

Grad Ivanec 

 

200.000,00 

 

10.000,00 

 

-12.000,00 

 

0,00 

 

188.000,00 

 

10.000,00 

 

3. 

KNJIŽEVNE I KULTURNE 

MANIFESTACIJE                                           

    

 Obilježavanje blagdana i 

održavanje kulturno 

zabavnih manifestacija 

- Obilježavanje Dana Grada 

- Obilježavanje blagdana i 

održavanje kulturno 

zabavnih manifestacija 

 

 

 

Grad Ivanec 

 

Grad Ivanec 

 

 

 

300.000,00 

 

200.000,00 

 

 

 

0,00 

 

0,00 

 

 

 

300.000,00 

 

200.000,00 

 

4. 

MUZEJ PLANINARSTVA 

IVANEC 

    

  Grad Ivanec 

 

Ministarstvo 

kulture 

1.080.465,13 

 

1.080.465,13 

+382.534,87 

 

-780.465,13 

1.463.000,00 

 

300.000,00 

 

5. 

 

Otkup zbirke stalnog 

postava 

Grad Ivanec 

Ministarstvo 

kulture 

50.000,00 

 

200.000,00 

0,00 

 

0,00 

50.000,00 

 

200.000,00 

 

6.  

Izložba Utjecaj obitelji 

Ožegović na svakodnevnicu 

stanovništva belsko-

radovanskog kraja  

 

Grad Ivanec 

Ministarstvo 

kulture 

 

5.000,00 

70.000,00 

 

0,00 

-50.000,00 

 

5.000,00 

20.000,00 

  

UKUPNO  

  

4.591.750,26 

 

-509.388,76 

 

4.082.361,50 

 

II. 

 

 Ove I. Izmjene Programa objavit će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 
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b) I. IZMJENE PROGRAMA 
javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2019. godinu 

 

I. 

 

U Programu javnih potreba u sportu Grada Ivanca za 2019. godinu („Službeni vjesnik Varaždinske 

županije“ br. 79/18) točka III. mijenja se i glasi:  

 

„Slijedom nabrojanih javnih potreba u sportu, javne potrebe u sportu za koje se sredstva 

osiguravaju iz proračuna Grada Ivanca su programi, odnosno aktivnosti, poslovi i djelatnosti od 

značaja za grad:   

 

 PROGRAMSKO 

PODRUČJE 

IZVORI 

FINANCIRANJA 

PLAN 2019. PROMJENA NOVI PLAN 

2019. 

1. Djelatnost Zajednice 

sportskih udruga 

Grad Ivanec  

650.000,00 

0,00  

650.000,00 

2. Sportske manifestacije od 

značaja za Grad Ivanec 

Grad Ivanec 33.500,00 0,00 33.500,00 

3. Održavanje sportskih 

terena 

Grad Ivanec  

50.000,00 

0,00  

50.000,00 

4.  

Najam dvorana 

Grad Ivanec 220.000,00 0,00 220.000,00 

5.  

Školski sportski klubovi 

Grad Ivanec 10.000,00 

 

0,00 10.000,00 

 

6. Ulaganje u sportske 
objekte – održavanje i 
oprema 

Grad Ivanec 130.000,00 0,00 130.000,00 

7. Rekreacijski centar 
Lančić-Knapić 

Grad Ivanec  

257.000,00 

0,00  

257.000,00 

8. Izravna dodjela udrugama 
sukladno Uredbi o 
mjerilima i kriterijima za 
raspodjelu sredstava 

Grad Ivanec 50.000,00 0,00 50.000,00 

9. Pomoćno nogometno 
igralište u Salinovcu 

Grad Ivanec 0,00 

 

+250.000,00 250.000,00 

 UKUPNO:   1.450.500,00 +250.000,00 1.650.500,00 

 

II. 

Ove I. Izmjene Programa javnih potreba u sportu objavit će se u Službenom vjesniku Varaždinske 

županije 
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c) II. IZMJENE PROGRAMA 

JAVNIH POTREBA U PODRUČJU SOCIJALNE SKRBI 

ZA GRAD IVANEC U 2019. GODINI 

 

I. 

 

Ovim II. Izmjenama Programa javnih potreba u području socijalne skrbi za Grad Ivanec u 2019. 

godini („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 79/18 i 5/19) točka II. mijenja se i glasi:  

 

„U Proračunu Grada Ivanca za 2019. g. - Programska djelatnost – Program socijalne skrbi i 

novčanih pomoći,  u iznosu od 743.475, 00 kn izvršavat će se sukladno zakonskim propisima, 

općim i posebnim aktima Grada Ivanca, tijekom 2019. godine prema sljedećem: 

 

 

MJERE I OPSEG SOCIJALNE SKRBI 

Izvori 

financiranja 

Visina 

sredstava/ 

HRK 

 

1. Podmirenje dijela troškova stanovanja sukladno Zakonu o 

socijalnoj skrbi 

Grad Ivanec 60.000,00 

2. Pravo na potporu za novorođeno dijete Grad Ivanec 185.000,00 

3. Udruge umirovljenika i udruge osoba s invaliditetom Grad Ivanec   86.750,00 

4. Potpora osobama starije životne dobi Grad Ivanec   150.000,00 

5. Sufinanciranje nabave ogrjeva   Varaždinska 

županija 

50.000,00 

6. Sufinanciranje maturalnih i đačkih putovanja Grad Ivanec   5.000,00 

7. Pravo na podmirenje troškova usluge pomoći u kući  Grad Ivanec   13.725,00 

8. Jednokratne novčane pomoći – pomoć po pojedinačnim 

zahtjevima  

Grad Ivanec    10.000,00 

9. Pomoć u naravi po pojedinačnim zahtjevima Grad Ivanec    53.000,00 

10. Izravna dodjela sredstava udrugama  Grad Ivanec 10.000,00 

11. Potpora za opremanje djeteta kod polaska u prvi razred 

osnovne škole 

Grad Ivanec 90.000,00 

12. Pravo na podmirenje dijela troškova javne usluge 

prikupljanja miješanog komunalnog otpada i prikupljanja 

biorazgradivog komunalnog otpada za 2019. g. za samačka 

 

Grad Ivanec 

 

30.000,00 
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domaćinstva preko 70 godina starosti, prema posebnoj 

odluci 

UKUPNO 743.475,00 

 

II. 

Ove II. Izmjene Programa javnih potreba u području socijalne skrbi objavit će se u Službenom 

vjesniku Varaždinske županije. 

 
 

d) I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA GRADNJE OBJEKATA I UREĐAJA 
KOMUNALNE INFRASTRUKTURE ZA 2019. GODINU 

 

Ovim Izmjenama i dopunama Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture 

za 2019. godinu mijenja se Program gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 2019. 

godinu (''Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 79/18) na način da glasi: 

 

I. UVODNE ODREDBE 
 

Ovim se Programom gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Grada 

Ivanca za 2019. godinu, u skladu s predvidivim sredstvima i izvorima financiranja određuje 

gradnja objekata i uređaja komunalne infrastrukture: 

- javnih površina, 
- prometnica i prometnih površina, 
- javne rasvjete, 
- gospodarenja komunalnim otpadom, 
- odvodnja i pročišćavanje otpadnih voda. 
Ovim se Programom određuje opis poslova s procjenom troškova za gradnju pojedinih 

objekata i uređaja komunalne infrastrukture, te iskaz financijskih sredstava potrebnih za 

ostvarivanje programa s naznakom izvora financiranja po djelatnostima. 

 

II. SREDSTVA ZA OSTVARIVANJE PROGRAMA S NAZNAKOM IZVORA 
FINANCIRANJA 

 

Sredstva potrebna za ostvarivanje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture za 2019. osigurat će se iz komunalnog doprinosa, naknade za zadržavanje 

nezakonito izgrađenih zgrada, ostalih prihoda proračuna Grada Ivanca, te drugih izvora utvrđenih 

posebnim propisom, kako slijedi: 

-  Opći porezni prihodi 8.031.663,05 kn 
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-  Prihod od komunalne naknade 497.099,80 kn 

-  Prihod od komunalnog doprinosa 800.000,00 kn 

-  Prihod od sufinanciranja građana 10.000,00 kn 

-  Prihod od vodnog doprinosa 90.000,00 kn 

-  Prihod od naknade za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada 43.204,74 kn 

-  Prihod od naknade za dodjelu grobnih mjesta 220.000,00 kn 

-  Prihod od naknade za korištenje odlagališta 475.000,00 kn 

-  Prihod od kapitalnih potpora drugih JLS 95.000,00 kn 

-  Prihodi od kapitalnih potpora Ministarstava 1.691.000,00 kn 

-  Prihodi od pomoći (EU projekti) 2.750.032,41 kn 

-  Prihodi od komunalnog opremanja 420.000,00 kn 

 

Sredstva za financiranje Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture za 

2019. rasporediti će se za financiranje gradnje objekata i uređaja po djelatnostima:  

- javne površine  
- prometnice i prometne površine   
- javna rasvjeta  
- gospodarenja komunalnim otpadom 
- odvodnja i pročišćavanje otpadnih voda. 

Iskaz financijskih sredstava potrebnih za ostvarivanje Programa s naznakom izvora 

financiranja i rasporeda sredstava po djelatnostima sadržan je u dijelu Programa u kojem se 

određuje opis poslova s procjenom troškova za gradnju pojedinih objekata i uređaja komunalne 

infrastrukture. 

Troškovi gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture procijenjeni su temeljem 

važećih cijena gradnje tih ili sličnih objekata u vrijeme izrade ovog programa, te će se točan opseg 

i vrijednost radova utvrditi nakon ishođenja tehničke dokumentacije i provedenog postupka 

nabave. 

 

III. GRADNJA OBJEKATA I UREĐAJA KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 
 

3. JAVNE POVRŠINE  
 

a. U smislu ovog Programa, pod gradnjom javnih površina podrazumijeva se gradnja i 
uređenje javnih prometnih površina (trgovi, pločnici, javni prolazi, šetališta i sl.), javnih 
zelenih površina (dječja igrališta s pripadajućom opremom, parkovi,  javni športski i 
rekreacijski prostori i sl.), te javnih objekata i uređaja (oglasni stupovi, javni satovi, 
groblje, tržnica i drugi slični objekti i uređaji), a u nastavku se daje opis poslova s 
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procjenom troškova gradnje pojedinih objekata i uređaja javnih površina, sa iskazanim 
izvorom financiranja za djelatnost: 

 

Naziv objekta ili uređaja / vrsta radova Plan za 

2019. 
+/- 

Novi plan za 

2019 

JAVNE POVRŠINE  1.633.000,00 
+507.000,00 

2.140.000,00 

1. GRADNJA I UREĐENJE DJEČJIH IGRALIŠTA 220.000,00 
+220.000,00 

440.000,00 

1. Uređenje dječjih igrališta na području Grada 

Ivanca 
220.000,00 

+220.000,00 

440.000,00 

1.1. Projektna dokumentacija 
20.000,00 

0,00 
20.000,00 

1.2. Gradnja 100.000,00 0,00 100.000,00 

1.3. Oprema 100.000,00 +220.000,00 320.000,00 

2. GRADNJA I UREĐENJE TRGOVA I PARKOVA 705.000,00 
+125.000,00 

830.000,00 

2.1. Uređenje Malog parka u Ivancu 
10.000,00 

0,00 
10.000,00 

2.1.1. Oprema 
10.000,00 

0,00 
10.000,00 

2.2. Glavni gradski trg 400.000,00 -200.000,00 200.000,00 

2.2.1. Glavni projekt 400.000,00 -200.000,00 200.000,00 

2.3. Rekonstrukcija poligona kod Osnovne škole 
155.000,00 

-115.000,00 
40.000,00 

2.3.1. Gradnja 130.000,00 -130.000,00 0,00 

2.3.2. Oprema 20.000,00 -20.000,00 0,00 

2.3.3. Nadzor 5.000,00 -5.000,00 0,00 

2.3.4. Projektna dokumentacija 0,00 +40.000,00 40.000,00 

2.4. Trg u Margečanu 100.000,00 0,00 100.000,00 

2.4.1. Gradnja 80.000,00 -50.000,00 30.000,00 

2.4.2. Nadzor 20.000,00 -20.000,00 0,00 

2.4.3. Projektna dokumentacija 0,00 +70.000,00 70.000,00 

2.5. Tržnica 40.000,00 0,00 40.000,00 

2.5.1. Projektna dokumentacija 40.000,00 0,00 40.000,00 

2.6. Glavni gradski park 0,00 +440.000,00 440.000,00 

2.6.1. Revitalizacija parka u glavnom parku 0,00 +420.000,00 420.000,00 

2.6.2. Očuvanje genoma ivanečke lipe - kloniranje 0,00 +20.000,00 20.000,00 
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3. GRADNJA I UREĐENJE GROBLJA 
708.000,00 +162.000,00 870.000,00 

3.1. Gradnja i uređenje groblja – Ivanec 300.000,00 +60.000,00 362.000,00 

3.1.1. Gradnja 300.000,00 +60.000,00 360.000,00 

3.1.2. Geodetski elaborat 0,00 +2.000,00 2.000,00 

3.2. Gradnja i uređenje groblja – Radovan, Margečan, 

Prigorec 

270.000,00 
+100.000,00 

370.000,00 

3.2.1. Gradnja 220.000,00 +100.000,00 320.000,00 

3.2.2. Projektna dokumentacija (proširenje groblja 

Margečan) 50.000,00 
0,00 

50.000,00 

3.3. Gradnja i uređenje groblja u Kamenici – grobna 

kuća 

33.000,00 
0,00 

33.000,00 

3.3.1. Kapitalna donacija 33.000,00 0,00 33.000,00 

3.4. Gradnja groblja – grobnice i okviri 105.000,00 0,00 105.000,00 

3.4.1. Gradnja 105.000,00 0,00 105.000,00 

Izvori financiranja:  

1. Točka 1.2. komunalni doprinos 60.000,00 kn, naknada za zadržavanje nezakonito 
izgrađenih zgrada 40.000,00 kn, 

2. Točka 1.3. komunalni doprinos 60.000,00 kn, 3.204,74 naknada za zadržavanje 
nezakonito izgrađenih zgrada, 256.795,26 kn iz općih poreznih prihoda, Proračuna,  

3. Točka 3.1.1. komunalni doprinos 60.000,00 kn, 115.000,00 kn naknada za dodjelu 
grobnog mjesta, 185.000,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 

4. Točka 3.2.1. komunalni doprinos 100.000,00 kn, 95.000 kn iz kapitalnih potpora drugih 
JLS, 125.000,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 

5. Točka 3.4.1. 105.000,00 kn naknada za dodjelu grobnog mjesta 
6. Ostale točke programa – opći porezni prihodi Proračuna 935.000,00 kn 

 

4. PROMETNICE I PROMETNE POVRŠINE 
 

a. Pod prometnicama i prometnim površinama podrazumijevaju se radovi na izgradnji 
odnosno rekonstrukciji prometnica i prometnih površina, izgradnja i uređenje nogostupa, 
autobusnih stajališta, mostova, te modernizacija-asfaltiranje nerazvrstanih cesta, a u 
nastavku se daje opis poslova s procjenom troškova gradnje prometnica i prometnih 
površina sa iskazanim izvorom financiranja za djelatnost: 

 

Naziv objekta ili uređaja / vrsta radova Plan za 

2019. 
+/- 

Novi plan za 

2019. 

PROMETNICE I PROMETNE POVRŠINE 9.463.000,00 
+2.585.000,00 

12.048.000,00 

1. IZGRADNJA I REKONSTRUKCIJA PROMETNICA, 

PROMETNIH POVRŠINA I NOGOSTUPA 
5.945.000,00 

+2.247.000,00 
8.192.000,00 
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1. Oborinska odvodnja uz ŽC 2101 u Bedencu 
300.000,00 

+500.000,00 
800.000,00 

1.1. Gradnja – pomoć ŽUC-u 
300.000,00 

+500.000,00 
800.000,00 

2. Autobusna stajališta 
190.000,00 

+250.000,00 
440.000,00 

2.1. Gradnja 
150.000,00 

+125.000,00 
275.000,00 

2.2. Projektna dokumentacija 
25.000,00 

0,00 
25.000,00 

2.3. Otkup zemljišta 
10.000,00 

+115.000,00 
125.000,00 

2.4. Geodetski radovi 
5.000,00 

+10.000,00 
15.000,00 

3. Rekonstrukcija nerazvrstane ceste u Prigorcu NC 1-

018 u Prigorcu i izgradnja parkirališta 
2.400.000,00 

+903.000,00 
3.303.000,00 

3.1. Gradnja 
2.350.000,00 

+905.000,00 
3.255.000,00 

3.2. Nadzor 
30.000,00 

-2.000,00 
28.000,00 

3.3. Ostali troškovi na provedbi projekta 
20.000,00 

0,00 
20.000,00 

4. Sanacija klizišta uz nerazvrstane ceste 2.100.000,00 
+335.000,00 

2.435.000,00 

4.1. Projektna dokumentacija 
25.000,00 

0,00 
25.000,00 

4.2. Gradnja 
2.000.000,00 

+350.000,00 
2.350.000,00 

4.3. Nadzor 
75.000,00 

-15.000,00 
60.000,00 

5. Nerazvrstane ceste u Bedencu – oborinska odvodnja 
115.000,00 

-115.000,00 
0,00 

5.1. Projektna dokumentacija 
115.000,00 

-115.000,00 
0,00 

6. Parkiralište - groblje Ivanec 
425.000,00 

-60.000,00 
365.000,00 

6.1. Gradnja – I. faza 
150.000,00 

-150.000,00 
0,00 

6.2. Otkup zemljišta 
225.000,00 

+60.000,00 
285.000,00 

6.3. Glavni projekt 
50.000,00  

+30.000,00 
80.000,00  

7. Prometnica i parkiralište iza FINA-e u Ivancu 
365.000,00 

+240.000,00 
605.000,00 

7.1. Gradnja 
260.000,00 

+240.000,00 
500.000,00 

7.2. Nadzor 
10.000,00 

0,00 
10.000,00 

7.3. Glavni projekt 
25.000,00 

0,00 
25.000,00 

7.4. Otkup zemljišta 
70.000,00 

0,00 
70.000,00 

8. Proširenje ul. A. Cesarca u Ivancu 
50.000,00 

0,00 
50.000,00 

8.1. Projektna dokumentacija 
50.000,00 

0,00 
50.000,00 
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9. Nogostup u ul. P. Preradovića (MUP) 0,00 
+3.000,00 

3.000,00 

9.1. Izrada troškovnika za javni poziv 
0,00 

+3.000,00 
3.000,00 

10. Evidentiranje nerazvrstanih cesta 
0,00 

+80.000,00 
80.000,00 

10.1. Geodetski elaborati izvedenog stanja 
0,00 

+80.000,00 
80.000,00 

11. Oborinska odvodnja u Poslovnoj zoni Ivanec 
0,00 

+61.000,00 
61.000,00 

11.1. Gradnja 
0,00 

+61.000,00 
61.000,00 

12. Rekonstrukcija potpornog zida na parkiralištu kod 

društvenog doma Knapić 0,00 
+50.000,00 

50.000,00 

12.1. Gradnja 
0,00 

+40.000,00 
40.000,00 

12.2. Projektna dokumentacija 
0,00 

+10.000,00 
10.000,00 

2.  MODERNIZACIJA - ASFALTIRANJE 

NERAZVRSTANIH CESTA 
3.518.000,00 +338.000,00 3.856.000,00 

b. Modernizacija u MO Ivanec 
- Ul. LJ. Gaja 
- A. Mihanovića 
- Cesarčeva-Vukovićeva 

- Spoj V. Nazora - L. Šabana (osnovna škola) 
- L. Šabana (staza i parkiralište) 
- Frankopanska ulica 

1.445.000,00 
-241.500,00 

1.203.500,00 

2.1.2. Gradnja 
1.400.000,00 

-218.000,00 
1.182.000,00 

2.1.2. Nadzor 
45.000,00 

-23.500,00 
21.500,00 

2.2. Modernizacija u MO Prigorec 
234.000,00 

+10.500,00 
244.500,00 

2.2.1. Gradnja 
230.000,00 

+10.000,00 
240.000,00 

2.2.2. Nadzor 
4.000,00 

+500,00 
4.500,00 

2.3. Modernizacija u MO Lukavec 
117.000,00 

+65.000,00 
182.000,00 

2.3.1. Gradnja 
115.000,00 

+65.000,00 
180.000,00 

2.3.2. Nadzor 
2.000,00 

+1.000,00 
3.000,00 

2.4. Modernizacija u MO Cerje Tužno 
938.000,00 

+131.000,00 
1.069.000,00 

2.4.1. Gradnja 
920.000,00 

+130.000,00 
1.050.000,00 

2.4.2. Nadzor 
18.000,00 

+1.000,00 
19.000,00 

2.5. Modernizacija u MO Gačice 
275.000,00 

+180.000,00 
455.000,00 

2.5.1. Gradnja 
270.000,00 

+180.000,00 
450.000,00 

2.5.2. Nadzor 
5.000,00 

+3.500,00 
8.500,00 

2.6. Modernizacija u MO Stažnjevec 
61.000,00 

+32.000,00 
93.000,00 
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2.6.1. Gradnja 
60.000,00 

+31.000,00 
91.000,00 

2.6.2. Nadzor 
1.000,00 

+1.000,00 
2.000,00 

2.7. Modernizacija u MO Iv. Vrhovec 
26.000,00 

+10.000,00 
36.000,00 

2.7.1. Gradnja 
25.000,00 

10.000,00 
35.000,00 

2.7.2. Nadzor 
1.000,00 

0,00 
1.000,00 

2.8. Modernizacija u MO Horvatsko 
102.000,00 

40.500,00 
142.500,00 

2.8.1. Gradnja 
100.000,00 

40.000,00 
140.000,00 

2.8.2. Nadzor 
2.000,00 

500,00 
2.500,00 

2.9. Modernizacija u MO Margečan 
22.000,00 

4.000,00 
26.000,00 

2.9.1. Gradnja 
21.000,00 

4.000,00 
25.000,00 

2.9.2. Nadzor 
1.000,00 

0,00 
1.000,00 

2.10. Modernizacija u MO Radovan 
170.000,00 

33.500,00 
203.500,00 

2.10.1. Gradnja 
166.000,00 

34.000,00 
200.000,00 

2.10.2. Nadzor 
4.000,00 

-500,00 
3.500,00 

2.11. Modernizacija u MO Jerovec 
97.000,00 

45.000,00 
142.000,00 

2.11.1. Gradnja 
95.000,00 

45.000,00 
140.000,00 

2.11.2. Nadzor 
2.000,00 

500,00 
2.500,00 

2.12. Modernizacija u MO Ribić Breg 
31.000,00 

12.000,00 
43.000,00 

2.12.1. Gradnja 
30.000,00 

12.000,00 
42.000,00 

2.12.2. Nadzor 
1.000,00 

0,00 
1.000,00 

2.13. Troškovnici 
0,00 +7.000,00 7.000,00 
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Izvori financiranja:  

1. Točka 1.1. naknada za korištenje odlagališta 300.000,00 kn, 500.000,00 kn iz općih poreznih 
prihoda Proračuna 

2. Točka 2.1. komunalni doprinos 80.000,00 kn, 50.000 kn naknada za korištenje odlagališta, 
145.000,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 

3. Točka 3.1. pomoći (EU - 2.324.350,00 kn, Proračun RH - 408.777,08 kn), a 521.872,92 kn iz 
općih poreznih prihoda Proračuna 

4. Točka 3.2. pomoći (EU - 13.177,54 kn, Proračun RH - 3.760,20 kn), a 11.062,26 kn iz općih 
poreznih prihoda Proračuna 

5. Točka 4. kapitalne potpore 1.300.000,00 kn, komunalni doprinos 80.000,00 kn, a 
1.055.000,00 kn iz općih poreznih prihoda Proračuna 

6. Točka 6.2. naknada za korištenje odlagališta 75.000,00 kn,  a 210.000,00 kn iz općih 
poreznih prihoda Proračuna 

7. Točka 7.1. komunalni doprinos 100.000,00 kn n,  a 400.000,00 kn iz općih poreznih prihoda 
Proračuna 

8. Točka 11.1. prihod od komunalnog opremanja 61.000,00 kn 
9. Točka 2. komunalni doprinos 220.000,00 kn, komunalna naknada 497.099,80 kn, 

sufinanciranje građana 10.000,00 kn, vodni doprinos 90.000,00 kn, kapitalne pomoći 
391.000,00, prihod od komunalnog opremanja 359.000,00 kn, a 2.288.900,20 kn iz općih 
poreznih prihoda Proračuna 

10. Ostale točke programa: opći porezni prihodi Proračuna 703.000,00 kn 

 

5. JAVNA RASVJETA 
 

3.1. Pod javnom rasvjetom podrazumijevaju se objekti i uređaji za rasvjetljavanje javnih 

površina, te javnih i nerazvrstanih cesta, kao i stvaranje preduvjeta za njihovo funkcioniranje, a u 

nastavku se daje opis poslova s procjenom troškova gradnje pojedinih objekata i uređaja javne 

rasvjete, sa iskazanim izvorom financiranja za komunalnu djelatnost: 

 

Naziv objekta ili uređaja / vrsta radova Plan za 

2019. 
+/- 

Novi plan 

za 2019. 

JAVNA RASVJETA 255.000,00 
+380.000,00 

635.000,00 

1. Javna rasvjeta u ul. P. Preradovića u Ivancu 
155.000,00 

+65.000,00 
220.000,00 

1.1. Gradnja 
150.000,00 

+62.000,00 
212.000,00 

1.2. Nadzor 
5.000,00 

+3.000,00 
8.000,00 

2. Dopuna javne rasvjete na području Grada 

Ivanca 
100.000,00 

0,00 

100.000,00 

2.1.Dopuna 
100.000,00 

0,00 
100.000,00 

3. Osvjetljavanje pješačkih prijelaza 
0,00 

+295.000,00 
295.000,00 

3.1 Projektna dokumentacija 
0,00 

+8.000,00 
8.000,00 

3.2. Gradnja 
0,00 

+280.000,00 
280.000,00 
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3.3. Nadzor 
0,00 

+7.000,00 
7.000,00 

4. Javna rasvjeta uz NC u Prigorcu 
0,00 

+20.000,00 
20.000,00 

4.1. Pripremni radovi 
0,00 

+20.000,00 
20.000,00 

Izvori financiranja:   

1. Točka 1.1. komunalni doprinos 40.000,00 kn, a 172.000,00 kn iz općih poreznih prihoda 
Proračuna 

2. Ostale točke programa: opći porezni prihodi Proračuna 423.000,00 kn 

 

3. PROGRAM GRADNJE GRAĐEVINA ZA GOSPODARENJE KOMUNALNIM 
OTPADOM 

 

4.1. Programom gradnje građevina za gospodarenje komunalnim otpadom predviđena je 

gradnja objekata i nabava opreme za gospodarenje komunalnim otpadom, te radovi na sanaciji i 

zatvaranju odlagališta komunalnog otpada, a u nastavku daje se opis poslova s procjenom 

troškova gradnje pojedinih građevina za gospodarenje komunalnim otpadom i nabave opreme, 

sa iskazanim izvorom financiranja za komunalnu djelatnost: 

Naziv objekta ili uređaja / vrsta radova 
Plan za 2019. +/- 

Novi plan 

za 2019. 

GRADNJA GRAĐEVINA I NABAVA OPREME ZA 
GOSPODARENJE KOMUNALNIM OTPADOM 

250.000,00 0,00 250.000,00 

1. Odlagalište komunalnog otpada «Jerovec» 
50.000,00 0,00 50.000,00 

1.1.Sanacija i nadzor – kapitalna donacija 
50.000,00 0,00 50.000,00 

2. Objekti za gospodarenje otpadom – reciklažno 

dvorište građevinskog otpada 200.000,00 0,00 200.000,00 

2.1. Gradnja – kapitalna donacija 
200.000,00 0,00 200.000,00 

Izvori financiranja:   

1. Točka 1. Proračun Grada Ivanca - opći porezni prihodi Proračuna 50.000,00 kn 
2. Točka 2.1. naknada za korištenje odlagališta 50.000,00 kn, a 150.000,00 kn iz općih 

poreznih prihoda Proračuna 

 

4. ODVODNJA I PROČIŠĆAVANJE OTPADNIH VODA 
 

5.1. Pod gradnjom objekata i uređaja za odvodnju i pročišćavanje otpadnih voda 

podrazumijeva se gradnja uličnih odvodnih kanala s odvodnim cjevovodom i revizijskim oknima, 

sabirnih kanala, kolektora, crpnih stanica, retencija i preljeva, kao i ostale aktivnosti na odvodnji i 

pročišćavanju otpadnih voda. 
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Naziv objekta ili uređaja / vrsta radova Plan za 

2019. 
+/- 

Novi plan 

za 2019. 

ODVODNJA I PROČIŠĆAVANJE OTPADNIH VODA 50.000,00 0,00 50.000,00 

1. Projekt sustava prikupljanja i odvodnje otpadnih 

voda s područja aglomeracije Ivanec 50.000,00 0,00 50.000,00 

1.1. Gradnja – kapitalna donacija 
50.000,00 0,00 50.000,00 

Izvori financiranja:   

1. Točka 1.1. Proračun Grada Ivanca - opći porezni prihodi Proračuna 50.000,00 kn 

 

 
5. ZAVRŠNE ODREDBE 

 

5.1. Ovim Programom jasno je utvrđena visina prikupljenih sredstava naknade 
za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada, te su definirani projekti koji će se 
financirati iz navedene naknade, stoga se predmetni dijelovi ovog Programa koji 
se odnose na naknadu za zadržavanje nezakonito izgrađenih zgrada smatraju 
Programom u smislu članka 31. stavka 3. Zakona o postupanju s nezakonito 
izgrađenim zgradama (NN 86/12, 143/13, 65/17). 

5.2. U okviru sredstava za provedbu ovog Programa dopuštena je 
preraspodjela utvrđenih sredstava između pojedinih rashoda i izdataka u cilju 
efikasnijeg i racionalnijeg ostvarivanja Programa i poboljšanja stanja u 
djelatnostima, a uz odobrenja gradonačelnika. 

5.3. Ove Izmjene i dopune Programa gradnje objekata i uređaja komunalne 
infrastrukture za 2019. godinu objavit će se u Službenom vjesniku Varaždinske 
županije. 

 

 
 

e) I. IZMJENE I DOPUNE PROGRAMA 
ODRŽAVANJA KOMUNALNE 

INFRASTRUKTURE ZA 2019. GODINU 

 

I. Ovim 1. Izmjenama i dopunama Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. 

godinu mijenja se Program održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu (''Službeni 

vjesnik Varaždinske županije'' br. 79/18) na način da glasi: 

 

1. UVODNE ODREDBE 

1.1. Ovim se Programom održavanja komunalne infrastrukture na području Grada Ivanca 

za 2019. godinu, u skladu s predvidivim sredstvima i izvorima financiranja određuju poslovi i 

radovi na održavanju objekata i uređaja komunalne infrastrukture koji se podrazumijevaju pod 

obavljanjem komunalne djelatnosti održavanja čistoće u dijelu koji se odnosi na čišćenje javnih 

S V E U K U P N O: 11.651.000,00 3.472.000,00 15.123.000,00 
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površina,  održavanja javnih prometnih površina, čišćenje i održavanje spomenika, održavanja 

nerazvrstanih cesta, održavanje cesta i javnih površina u gospodarskim zonama, čišćenje potoka 

i kanala, održavanje javne rasvjete i potrošnja električne energije za javnu rasvjetu, prigodno 

uređenje Grada, održavanje groblja, održavanje igrališta, igrališta za djecu i opreme, te sanacija 

divljih deponija.  

2.  SREDSTVA ZA OSTVARIVANJE PROGRAMA 

2.1. Sredstva za ostvarivanje Programa održavanja komunalne infrastrukture u 2019. 

godini određena su u iznosu od  3.928.153,56 kuna, a osigurat će se iz sljedećih izvora: 

 

- komunalna naknada 

- doprinos za šume 

- sanacija štete na javnim površinama                                                 

- prihodi od poreza                                                                     

3.598.658,94 kuna 

32.954,44 kuna 

                                         30.000,00 kuna 

                                       266.540,18 kuna 

                                                                               

3. ODRŽAVANJE KOMUNALNE INFRASTRUKTURE 

3.1. Na temelju predvidivih sredstava za ostvarivanje Programa održavanja komunalne 

infrastrukture, u nastavku se određuju poslovi i radovi na održavanju objekata i uređaja 

komunalne infrastrukture u 2019. godini po vrsti komunalne djelatnosti, s procjenom pojedinih 

troškova, kako slijedi: 

Redni 

broj 
Opis poslova Plan za 2019.  Promjena 

Novi plan za 

2019. 

1. ČIŠĆENJE I ODRŽAVANJE JAVNIH POVRŠINA I RADOVI NA UREĐENJU GRADA 
IVANCA 

A) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU JAVNIH ZELENIH POVRŠINA 

1. 
Čišćenje i održavanje travnatih 

površina 
195.000,00 0,00 195.000,00 

2. Održavanje ukrasnog i ostalog grmlja 23.500,10 0,00 23.500,10 

3. Održavanje živih ograda 31.925,00 0,00 31.925,00 

4. Uređivanje drveća 13.020,55 0,00 13.020,55 

5. 
Održavanje cvjetnih gredica i visećih 

žardinjera 
96.999,03 0,00 96.999,03 

6. 
Održavanje staza i parkovnih 

elemenata 
31.000,50 0,00 31.000,50 

7. Sadnja trajnog raslinja 20.000,00 0,00 20.000,00 
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8. 
Održavanje javnih zelenih površina 

malčiranjem 
134.720,00 0,00 134.720,00 

9. 
Održavanje zelenih površina dječjih 

igrališta na području Grada Ivanca 
62.500,00 0,00 62.500,00 

 U K U P N O:              608.665,18 
                  

0,00 
  608.665,18 

B) REVITALIZACIJA SREDIŠNJEG GRADSKOG PARKA U IVANCU 

     1. 
 Revitalizacija Središnjeg gradskog 

parka u Ivancu 
200.000,00 

    - 

200.000,00 
   0,00 

                                                     U K U 

P N O: 
200.000,00 

    - 

200.000,00 
   0,00 

C) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU JAVNIH PROMETNIH POVRŠINA 

1. 
Ručno čišćenje javno-prometnih 

površina I. gradske zone 
8.470,00 

                 

0,00 
8.470,00 

2. 
Ručno čišćenje javno-prometnih 

površina II. gradske zone 
22.936,25 0,00 22.936,25 

3. 
Ručno čišćenje javno-prometnih 

površina III. gradske zone 
8.893,75 0,00 8.893,75 

4. 
Ručno čišćenje javno-prometnih 

površina u vanjskim naseljima 
20.000,00 0,00 20.000,00 

5. 
Svakodnevno pražnjenje košarica za 

smeće 
30.200,00 0,00 30.200,00 

U K U P N O: 90.500,00 0,00 
       

90.500,00 

D) RADOVI NA ČIŠĆENJU I ODRŽAVANJU SPOMENIKA I SPOMEN-OBILJEŽJA 

1. 
Čišćenje i održavanje spomenika i 

spomen-obilježja 
30.000,00 0,00 30.000,00 

U K U P N O: 30.000,00 0,00 30.000,00 

S V E U K U P N O: 929.165,18 - 200.000,00 729.165,18 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 719.165,18 
2. Prihodi od poreza: 10.000,00 
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Redni 

broj 
Opis poslova Plan za 2019.  Promjena 

Novi plan za 

2019. 

2. ODRŽAVANJE NERAZVRSTANIH CESTA 

2.1. 
Šljunčanje nerazvrstanih cesta, strojno 

planiranje 
125.000,00 0,00 125.000,00 

2.2. 

Čišćenje odvodnih jaraka, iskop 

zemljanog materijala sa izradom 

pokosa  

150.000,00 0,00 150.000,00 

2.3. 

Sanacija oštećenog asfalta sa 

zamjenom tampona, krpanje udarnih 

rupa nerazvrstanih cesta, izrada muldi 

125.000,00 0,00 125.000,00 

2.4. 

Oborinska odvodnja-čišćenje i sanacija 

slivnika i zacijevljenih kanala, popravak 

cijevnih propusta 

160.000,00 + 100.000,00 260.000,00 

2.5. 

Čišćenje nerazvrstanih cesta od 

nanosa otpada i mulja poslije većih 

kiša 

30.000,00 0,00 30.000,00 

2.6. 
Popravak ograda i rubnjaka uz 

nerazvrstane ceste 
25.000,00 0,00 25.000,00 

2.7. 
Košnja bankina uz nerazvrstane ceste 

u naseljima 
75.000,00 0,00 75.000,00 

2.8. 
Popravak vertikalne i horizontalne 

signalizacije 
130.000,00 + 40.000,00 170.000,00 

2.9. Sanacija manjih klizišta 30.000,00 0,00 30.000,00 

  2.10. Zimska služba 400.000,00 + 3.988,38 403.988,38 

  2.11. 
Održavanje i uređenje nogostupa i 

sličnih javno-prometnih površina 
30.000,00 + 10.000,00 40.000,00 

U K U P N O:         1.280.000,00 
   + 

153.988,38 
1.433.988,38 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 1.194.493,76 
2. Doprinos za šume: 32.954,44 
3. Prihodi od poreza: 206.540,18 
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Redni 

broj 
Opis poslova Plan za 2019.  Promjena 

Novi plan za 

2019. 

3. ODRŽAVANJE CESTA I JAVNIH POVRŠINA U GOSPODARSKIM ZONAMA 

3.1. 
Održavanje cesta i javnih površina u 

gospodarskim zonama 
          50.000,00 

                 

0,00 
      50.000,00 

U K U P N O:           50.000,00 
                 

0,00 
      50.000,00 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 25.000,00 
2.  Prihodi od poreza: 25.000,00 

 

4. ČIŠĆENJE POTOKA I KANALA 

 4.1 Čišćenje potoka i kanala 50.000,00 0,00      50.000,00 

U K U P N O: 50.000,00 0,00 50.000,00 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 25.000,00 

2. Prihodi od poreza: 25.000,00 

 

5. JAVNA RASVJETA 

5.1. Održavanje javne rasvjete 220.000,00 0,00 220.000,00 

5.2. 
Potrošnja električne energije za javnu 

rasvjetu 
1.050.000,00 0,00 1.050.000,00 

U K U P N O: 1.270.000,00 0,00 1.270.000,00 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 1.240.000,00 

2. Sanacija štete na javnim površinama: 30.000,00 

 

6. PRIGODNO UREĐENJE GRADA 

6.1. 
Božićno i novogodišnje uređenje 

Grada 
62.375,00 + 57.625,00 120.000,00 

U K U P N O: 62.375,00 + 57.625,00 120.000,00 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 120.000,00 
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7. ODRŽAVANJE GROBLJA 

7.1. 
Groblja u Ivancu, Prigorcu, Margečanu 

i Radovanu 10.000,00 0,00 10.000,00 

U K U P N O: 10.000,00 0,00 10.000,00 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 10.000,00 

 

8. ODRŽAVANJE IGRALIŠTA, IGRALIŠTA ZA DJECU I OPREME 

8.1. 
Održavanje igrališta, igrališta za djecu 

i opreme 
75.000,00 + 170.000,00 245.000,00 

U K U P N O: 75.000,00 + 170.000,00 245.000,00 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 245.000,00 

 

   9.   SANACIJA DIVLJIH DEPONIJA 

9.1. Sanacija divljih deponija 20.000,00 0,00 20.000,00 

U K U P N O: 20.000,00 
                 

0,00 
20.000,00 

Izvori financiranja: 

1. Komunalna naknada: 20.000,00 

 

S V E U K U P N O: 3.746.540,18 + 181.613,38 3.928.153,56 

4. ZAVRŠNE ODREDBE 

 

  4.1.  Ovim Programom jasno je utvrđena visina prikupljenih sredstava šumskog doprinosa, 

te su definirani projekti koji će se financirati iz navedenog doprinosa, stoga se 

predmetni dijelovi ovog Programa koji se odnose na sredstva šumskog doprinosa 

smatraju Programom u smislu  članka 69. stavak 4. Zakona o šumama („Narodne 

novine“ br. 68/18). 

  4.2.  Radi efikasnije i racionalnije realizacije Programa, gradonačelnik može izvršiti 

preraspodjelu sredstava između pojedinih rashoda i izdataka utvrđenih ovim 

Programom. 

  4.3. Plan zimske službe za razdoblje 2018./2019. godine, Troškovnik redovitog čišćenja i   

održavanja javnih zelenih i prometnih površina grada Ivanca za 2019. godinu i Cjenik 

za radove na održavanju nerazvrstanih cesta i odvodnje grada Ivanca za 2019. godinu 

sastavni su dijelovi ovog Programa. 
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II.    Ove I. Izmjene i dopune Programa održavanja komunalne infrastrukture za 2019. godinu 

objavit će se u Službenom vjesniku Varaždinske županije. 

 

 
TOČKA 8. 

Odluka o izmjenama Odluke o mjerilima za sufinanciranje smještaja djece s 

područja Grada Ivanca u dječje vrtića za 2019. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica vijeća konstatira da je prijavu za raspravu po ovoj točki dnevnog reda 

podnio vijećnik Čedomir Bračko. 

 

Čedomir Bračko: Podržat ćemo ovu Odluku, ali mi je neprihvatljivo da Upravno vijeće 

dostavi Gradskom vijeću Odluku o prihvaćanju prijedloga izmjena i dopuna financijskog 

plana Dječjeg vrtića „Ivančice“ Ivanec za 2019. godinu i prijedlog ekonomske cijene vrtića 

bez obrazloženja. Mi, koji imamo informacije, koji smo u Vijeću ili u Međustranačkom 

vijeću, znamo zbog čega se povećava ekonomska cijena vrtića. Netko tko je građanin i 

koji nije upućen u to, gleda na web stranicama Grada materijale, misli ovi su se sjetili i 

povećali su ekonomsku cijenu vrtića. Nije u redu, nije pošteno. Iz toga iščitavam nekakvo 

nepoštivanje ovog tijela. Lijepo molim zamolite ubuduće one koji to traže da obrazlože taj 

svoj zahtjev bez obzira znali mi ili ne na što se odnosi i zbog čega se to povećanje traži. 

Nekakva korektnost je i po meni ne treba dobre prakse dokidati. 

 

Milorad Batinić: Hvala na primjedbi i u potpunosti se slažem i neka bude zaključak ovog 

Gradskog vijeća da se neovisno što je sada točka dnevnog reda, vjerujem da ćete 

prihvatiti, da se do sljedeće sjednice obrazloženje ekonomske cijene dostavi u 

materijalima za novo Gradsko vijeće. Svi znamo iz kojeg razloga. Naime, ekonomska 

cijena je bila 1400 kuna i troškovi i sve to skupa, bila je cijena nerealna, ovo je više nego 

realna cijena bez ikakvog napumpavanja, dodavanja ili približavanja nekih nerealnih, 

neobjektivnih troškova. Ono što moram kazati da ne bi izazvalo među korisnicima i samim 

građanima, cijene sufinanciranja roditelja ostaju iste, nepromijenjene. Ekonomska cijena 

isključivo ide na trošak Grada. 

 

Više nije bilo prijavljenih za raspravu. 

 

Predsjednica zaključuje raspravu i prelazi se na glasovanje. 

 

Nakon provedenog glasovanja predsjednica konstatira da je svih 15  nazočnih glasalo 

„za“, te je jednoglasno donijeta  
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Odluka o izmjeni Odluke 

o mjerilima za sufinanciranje smještaja djece  

s područja Grada Ivanca u dječje vrtiće za 2019. godinu 

 

Članak 1. 

U Odluci o mjerilima za sufinanciranje smještaja djece s područja Grada Ivanca u dječje 

vrtiće za 2019. godinu  („Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 79/18) u članku 2. 

iznos „1.422,00“  zamjenjuje se iznosom: „1.752,00“.  

Članak 2. 

U članku 8. stavak 1. mijenja se i glasi: Za djecu s prebivalištem na području Grada 

Ivanca, koji su korisnici redovitog programa u dječjim vrtićima čiji osnivač nije Grad 

Ivanec može se odobriti sufinanciranje,  u visini i sukladno mjerilima iz članka 3. ove 

Odluke, ali maksimalno do 700,00 kn mjesečno. 

  

    

Članak 3. 

Ova Odluka stupa na snagu osam dana nakon objave  Službenom vjesniku Varaždinske 

županije.  

 

 
TOČKA 9. 

Odluka o ustrojstvu Gradske knjižnice i čitaonice Gustav Krklec Ivanec 

 
Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu, 

zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 15 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 
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O D L U K A 

o ustrojstvu Gradske knjižnice i čitaonice 

 „Gustav Krklec“ Ivanec 

 

I. STATUS  I  OSNIVAČ 
 

Članak  1. 

 Utvrđuje se da je Gradsku knjižnicu i čitaonicu „Gustav Krklec“ sa sjedištem u 

Ivancu, L. Šabana 3, osnovao Grad Ivanec Odlukom Gradskoga vijeća, KLASA: 612-04-

99-01/01, URBROJ: 2186/012-99-04 od 16.6.1999. godine („Službeni vjesnik 

Varaždinske županije“ br. 11/99) i da je registrirana kod Trgovačkog suda u Varaždinu 

pod brojem Tt-99/1389-2 MBS 070055292 (MB: 1476971, OIB: 63823507140) od 

31.12.1999. godine kao ustanova. 

 

II. NAZIV  I  SJEDIŠTE 
 

Članak  2. 

 Naziv Knjižnice glasi: Gradska knjižnica i čitaonica „Gustav Krklec“. 

 Skraćeni naziv glasi: Knjižnica Ivanec. 

 Sjedište: IVANEC, Ak. Ladislava Šabana 3. 

 

III. DJELATNOST 
 

Članak  3. 

 Knjižnica obavlja svu knjižničnu djelatnost, a osobito: 

- nabavu knjižnične građe, 
- stručnu obradu, čuvanje i zaštitu knjižnične građe, provođenje mjera zaštite 

knjižnične građe koja je kulturno dobro, 
- izradu biltena, kataloga, bibliografija i drugih informacijskih pomagala, 
- sudjelovanje u izradi skupnih kataloga i baza podataka, 
- omogućavanje pristupačnosti knjižnične građe i informacija korisnicima prema 

njihovim potrebama i zahtjevima, 
- osiguravanje korištenja i posudbe knjižnične građe te protok informacija, 
- poticanje i pomoć korisnicima pri izboru i korištenju knjižnične građe, 

informacijskih pomagala i izvora, 
- vođenje dokumentacije o građi i korisnicima, 
- izdavaštvo i e-izdavaštvo, 
- poslovnu knjižnicu, 
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- pričaonice i pričaonice na stranim jezicima za djecu i odrasle, 
- čitateljski klubovi za djecu i odrasle, 
- amatersko uprizorenje književnih djela, 
- organizaciju glazbenih koncerata, 
- igroteku za bebe i djecu, 
- kreativne radionice za djecu i odrasle, 
- multimediju za djecu i odrasle, 
- biblioterapiju za djecu i odrasle, 
- organizacija književnih natječaja, 
- promotivne kulturne akcije izvan prostora knjižnice. 

 
 

IV. TIJELO  KNJIŽNICE 
 

Članak  4. 

 Tijelo Knjižnice je: 

- ravnatelj. 
  
 

Članak  5. 

 Knjižnicom upravlja ravnatelj. 

 Ravnatelj predstavlja i zastupa knjižnicu u pravnom prometu i pred tijelima državne 

vlasti te obavlja i druge poslove predviđene zakonom, aktom o osnivanju i statutom. 

 

Članak  6. 

 Ravnatelj: 

- donosi plan rada i razvitka knjižnice, 
- razmatra izvršavanje plana rada i razvitka knjižnice, 
- odlučuje o financijskom planu i godišnjem financijskom izvještaju, 
- donosi statut uz prethodnu suglasnost gradonačelnika  
- donosi i druge opće akte knjižnice, 
- utvrđuje način i uvjete korištenja knjižnične građe, odlučuje o promjenama u 

organiziranju rada knjižnice te 
- obavlja druge poslove određene Zakonom o knjižnicama i knjižničnoj 

djelatnosti, aktom o osnivanju i statutom knjižnice. 
 
 

Članak  7. 
 

 Ravnatelja Knjižnice imenuje i razrješuje Gradsko vijeće Grada Ivanca. 
  Ravnatelj Knjižnice imenuje se na mandat od četiri godine na temelju javnoga 

natječaja i može biti ponovno imenovan.  
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 Način imenovanja i razrješenja pobliže se uređuje Statutom Knjižnice. 

 

Članak  8. 

 Javni natječaj za imenovanje ravnatelja Knjižnice raspisuje Gradsko vijeće Grada 

Ivanca, prijave se dostavljaju Odboru za izbor i imenovanja koji utvrđuje prijedlog za 

imenovanje ravnatelja i dostavlja ga Gradskom vijeću.  

 Za ravnatelja se može imenovati osoba koja ispunjava uvjete određene Zakonom 

o knjižnicama i knjižničnoj djelatnosti, a što  se pobliže uređuje  Statutom Knjižnice. 

 

V. FINANCIRANJE  I  IMOVINA 
 

Članak  9. 

 Osnivač – Grad Ivanec, sukladno Programu javnih potreba u društvenim 

djelatnostima Grada Ivanca kojeg usvaja Gradsko vijeće Grada Ivanca, osigurava 

sredstva potrebna za rad Knjižnice. 

 Sredstva za rad Knjižnice uključuju sredstva za plaće, sredstva za nabavu građe, 

sredstva za programe, materijalne izdatke, stalno stručno usavršavanje knjižničarskih 

djelatnika i sredstva za zaštitu knjižnične građe, kao i sredstva za investicije i investicijsko 

održavanje, ako posebnim zakonom nije drukčije određeno. 

 Sredstva za rad, Knjižnica osigurava i iz vlastitih prihoda, sponzorstava, darovanja 

i na drugi način u skladu sa zakonom. 

 

Članak  10. 

 Knjižnica vodi financijsko poslovanje i računovodstvo u skladu s propisima za 

proračunske korisnike.  

Članak  11. 

 O ostvarenoj razlici između prihoda i primitaka i rashoda i izdataka odlučuje 

ravnatelj uz prethodnu suglasnost gradonačelnika. 

 Ostvarena pozitivna razlika između prihoda i primitaka i rashoda i izdataka koristi 

se za unapređenje i razvoj djelatnosti Knjižnice. 
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Članak  12. 

 Knjižnica odgovara za obveze cijelom svojom imovinom. 

 Osnivač odgovara solidarno i neograničeno za obveze Knjižnice. 

 Ako Knjižnica u dvije uzastopne obračunske godine iskaže negativnu razliku 

između prihoda i primitaka i rashoda i izdataka, osnivač će pokrenuti postupak za 

preispitivanje mandata ravnatelja. 

 

Članak  13. 

 Knjižnica je osnovana osnovnim sredstvima, knjižnim fondom i sitnim inventarom 

prema posebnom popisu kojeg vodi Knjižnica. 

 Sredstva iz prethodnog stavka su vlasništvo Knjižnice. 

 Knjižnica može stjecati imovinu sukladno usvojenom programu rada i razvoja i 

raspoloživim sredstvima. 

 O stjecanju i otuđivanju imovine do vrijednosti od =20.000,00 kuna 

(slovima:dvadesettisućakuna) odlučuje ravnatelj, a iznad toga iznosa gradonačelnik. 

 

Članak  14. 

 Knjižnica ne može raspolagati nekretninama (stjecati, otuđivati, opterećivati) bez 

prethodne pismene suglasnosti gradonačelnika odnosno Gradskoga vijeća. 

 Gradonačelnik može dati pismenu suglasnost na iznose pojedinačnih vrijednosti o 

kojem može odlučivati sukladno odredbama Zakona o lokalnoj i područnoj (regionalnoj) 

samoupravi, a iznad tih iznosa pismenu suglasnost daje Gradsko vijeće. 

 

VI. MEĐUSOBNA PRAVA I OBVEZE OSNIVAČA I KNJIŽNICE 
 

Članak  15. 

 Osnivač davanjem suglasnosti na Statut, imenovanjem ravnatelja te davanjem 

prethodnih suglasnosti provodi mjere radi kontrole poslovanja i zakonitosti rada Knjižnice. 
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Članak  16. 

 Osnivač preko svojih nadležnih tijela prati rad i poslovanje Knjižnice te ima pravo 

zahtijevati uvid i kontrolu u cjelokupno poslovanje i rad te ima pravo zahtijevati od 

ravnatelja poduzimanje određenih aktivnosti i dostavu podataka. 

 Knjižnica je dužna najmanje jednom godišnje,  bez posebnog traženja, Gradskom 

vijeću dostaviti izvješće o radu i financijsko izvješće. 

 

VII. PRIJELAZNE  I  ZAVRŠNE  ODREDBE 
 

Članak  17. 

 Izrazi koji se koriste u ovoj Odluci, a imaju rodno značenje koriste se neutralno i 

odnose se jednako na muški i ženski spol. 

Članak  18. 

 Mandat sadašnjem ravnatelju odnosno vršitelju ravnatelja Knjižnice traje do isteka 

razdoblja na koje je imenovan. 

Članak  19. 

 Sadašnji radnici zadržavaju radna mjesta na kojima su zaposleni te prava iz radnih 

odnosa sukladno sklopljenim ugovorima o radu. 

 

Članak  20. 

 Ravnatelj Knjižnice je dužan u roku od 90 dana od dana stupanja na snagu ove 

Odluke donijeti ili izmijeniti, odnosno uskladiti potrebite opće akte sukladno odredbama 

ove Odluke i Zakona o knjižnicama i knjižničnoj djelatnosti. 

Članak  21. 

 Stupanjem na snagu ove Odluke prestaje važiti Odluka o osnivanju Gradske 

knjižnice i čitaonice „Gustav Krklec“ od 16.6.1999. godine. 

Članak  22. 

 Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije. 
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TOČKA 10. 

Odluka o donošenju Strategije upravljanja imovinom Grada Ivanca za razdoblje 

2018. – 2021. 

 
Predsjednica konstatira da je u 20,15 sati sjednicu napustio vijećnik Čedomir Bračko te 

je sjednici nazočno 14 vijećnika. 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu, 

zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 14 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 

 

                                                    O D L U K A 

o donošenju Strategije upravljanja imovinom Grada Ivanca 

 za razdoblje 2018.-2021. 

 

Članak 1. 

               Donosi se Strategija upravljanja imovinom Grada Ivanca za razdoblje 2018.- 

2021. 

 

Članak 2. 

               Cilj donošenja Strategije upravljanja imovinom Grada Ivanca za razdoblje 

2018.-2021. je očuvanje imovine u vlasništvu Grada Ivanca te učinkovito i transparentno 

korištenje imovine u vlasništvu Grada Ivanca.             

        

Članak 3. 

                Strategija upravljanja imovinom Grada Ivanca za razdoblje 2018.-2021. 

sastavni je dio ove Odluke. 

Članak 4. 

                Ova Odluka stupa na snagu osmog dana od dana objave u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije. 
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Strategija upravljanja imovinom Grada Ivanca za razdoblje 2018.-2021. u prilogu je ovog 

Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 

 
TOČKA 11. 

Plan djelovanja Grada Ivanca u području prirodnih nepogoda za 2019. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu, 

zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 14 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 

 

ODLUKA 
o donošenju Plana djelovanja Grada Ivanca u području prirodnih nepogoda za 

2019. godinu 

 
Članak 1. 

Donosi se Plan djelovanja Grada Ivanca u području prirodnih nepogoda za 2019. godinu. 

 

Sastavni dio ove Odluke čini i dokument Plan djelovanja Grada Ivanca u području 

prirodnih nepogoda za 2019. godinu, KLASA: 920-11/19-01/01, URBROJ: 2186/012-

04/16-19/14 od 24. svibnja 2019. godine. 

 

Članak 2. 

Dokument iz članka 1. stavka 2. ove Odluke se ne objavljuje u službenom glasilu, već se 

izvornik dokumenta čuva u nadležnom upravnom odjelu. 

 

Članak 3. 

Ova Odluka stupa na snagu osam dana od dana objave u Službenom vjesniku 

Varaždinske županije. 
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Plan djelovanja Grada Ivanca u području prirodnih nepogoda za 2019. godinu, KLASA: 

920-11/19-01/01, URBROJ: 2186/012-04/16-19/14 od 24. svibnja 2019. godine u prilog 

je ovog Zapisnika i njegov je sastavni dio. 

 

TOČKA 12. 

Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe 

 
a) za mjesec siječanj 2019. godine 

b) za razdoblje siječanj – veljača 2019. godine 

c) za razdoblje siječanj – ožujak 2019. godine 

d) za razdoblje siječanj – travanj 2019. godine 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu, 

zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 14 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijet 

 

Z A K L J U Č A K 

 

 Prihvaća se Izvješće o korištenju sredstava proračunske zalihe: 

a) za mjesec siječanj 2019. godine 

b) za razdoblje siječanj – veljača 2019. godine 

c) za razdoblje siječanj – ožujak 2019. godine 

d) za razdoblje siječanj – travanj 2019. godine. 

 

TOČKA 13. 

Odluka o izmjenama Odluke o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav 

civilne zaštite Grada Ivanca 

 

 
Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu, 

zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 
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Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 14 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 

 

Odluka 

o izmjenama Odluke o određivanju pravnih osoba od 

interesa za sustav civilne zaštite Grada Ivanca 

 

 

 

Članak 1. 

U Odluci o određivanju pravnih osoba od interesa za sustav civilne zaštite Grada Ivanca 

(„Službeni vjesnik Varaždinske županije“ br. 75/2018), u članku 1. mijenja se točka 1. i glasi 

1. MIPCRO d.o.o. – Dr. Adalberta Georgijevića 3, Ivanec, 

te se dodaje točka 7. koja glasi 

       7.  SOLIDA d.o.o. – Trg hrvatskih ivanovaca 9 a. 

 

Članak 2. 

Ova Odluka stupa na snagu osam dana nakon objave u Službenom vjesniku Varaždinske 

županije. 

 

 

 
TOČKA 14. 

Odluka o dodjeli javnih priznanja Grada Ivanca za 2019. godinu 

 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu, 

zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 14 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijeta 

ODLUKA 

o dodjeli javnih priznanja Grada Ivanca za 2019. godinu 

 

 

I. 

 

Gradsko vijeće Grada Ivanca dodjeljuje javna priznanja za iznimna dostignuća i doprinos od 

osobite važnosti za razvitak i ugled Grada Ivanca za 2019. godinu.  
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II. 

 

Plaketa Grada Ivanca dodjeljuje se:  

 

• GPT Đurasek d.o.o. – za izniman doprinos gospodarskom razvitku Ivanca i ivanečkog 

kraja 

• PMG Piskač - za izniman doprinos gospodarskom razvitku Ivanca i ivanečkog kraja 

• Stol-interijer d.o.o. – za izniman doprinos razvitku poduzetništva na ivanečkom području 

• Nikola Geček – za izniman uspjeh u sportskim aktivnostima i promidžbu Grada Ivanca na 

nacionalnoj i svjetskoj razini 

• Nikola Jelić – za iznimne rezultate u sportskom radu i promidžbu Grada Ivanca na 

nacionalnoj i svjetskoj razini 

• Društvo za športsku rekreaciju Salinovec – za izniman doprinos razvitku sporta i sportske 

rekreacije na ivanečkom području 

• Udruga građana “Margareta” Margečan – za izniman doprinos očuvanju kulturne i 

tradicijske baštine ivanečkog područja. 

 

 

III. 

 

Zahvalnica Grada Ivanca dodjeljuje se:  

 

• Josip Brežnjak – za doprinos razvoju društvenog života i rada udruga na ivanečkom 

području 

 
IV. 

 

Nagrada “Volonter godine” dodjeljuje se: 

 

• Magda Kušter Matučec – za nesebičan doprinos u radu s osobama s intelektualnim 

teškoćama. 

 

 
V. 

 

Priznanja Grada Ivanca dodijelit će se na svečanoj sjednici Gradskog vijeća Grada Ivanca u 

povodu obilježavanja Dana grada. 

 
 

VI. 
 

Ova Odluka stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenom vjesniku Varaždinske 

županije.  
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TOČKA 15. 

Rješenje o imenovanju Gradskog povjerenstva za procjenu šteta od prirodnih 

nepogoda 

 

Uvodno obrazloženje podnijela je Danica Prašnjak – predsjednica Odbora za izbor i 

imenovanja: Odbor za izbor i imenovanja održao je danas sjednicu te je donio zaključak 

kojim se predlaže Gradskom vijeću da donese rješenje kojim se u  Gradsko povjerenstvo 

za procjenu šteta od prirodnih nepogoda imenuju:  Branko Putarek - zamjenik 

gradonačelnika Grada Ivanca, za predsjednika,. Nadica Maček - viši poljoprivredni 

inspektor u Ministarstvu poljoprivrede, Ispostava Ivanec, za člana, Stjepan Vincek - 

savjetnik za komunalno gospodarstvo u Upravnom odjelu za urbanizam, komunalne 

poslove i zaštitu okoliša Grada Ivanca, za člana,  Irena Romanić- viša stručna suradnica 

za pravne poslove u Upravnom odjelu za lokalnu samoupravu, imovinu i javnu nabavu 

Grada Ivanca, za člana. 
 

II. 

Otvorena je rasprava. 

 

Predsjednica konstatira da po ovoj točki dnevnog reda nije bilo prijavljenih za raspravu, 

zaključuje raspravu te se prelazi na glasanje. 

 

Nakon provedenog glasanja predsjednica konstatira da je svih 14 nazočnih vijećnika  

glasalo „za“, te je jednoglasno donijeto 

 

RJEŠENJE 

o imenovanju Gradskog povjerenstva za 

procjenu šteta od prirodnih nepogoda 

 

I. 

 

U Gradsko povjerenstvo za procjenu šteta od prirodnih nepogoda imenuju se: 

1.  Branko Putarek - zamjenik gradonačelnika Grada Ivanca, za predsjednika, 

2. Nadica Maček - viši poljoprivredni inspektor u Ministarstvu poljoprivrede, 

Ispostava Ivanec, za člana, 

3. Stjepan Vincek - savjetnik za komunalno gospodarstvo u Upravnom odjelu za 

urbanizam, komunalne poslove i zaštitu okoliša Grada Ivanca, za člana, 

4. Irena Romanić- viša stručna suradnica za pravne poslove u Upravnom odjelu 

za lokalnu samoupravu, imovinu i javnu nabavu Grada Ivanca, za člana. 

 

II. 
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Ovim Rješenjem stavlja se van snage Rješenje o imenovanju Gradskog 

povjerenstva za procjenu šteta od elementarnih nepogoda, KLASA:021-05/18-02/23, 

URBROJ:2186/012-04/16-18-2 od 23. srpnja 2018. godine. 

 

III. 

 

Ovo Rješenje stupa na snagu osmog dana od objave, a objavit će se u Službenom 

vjesniku Varaždinske županije. 
 

 

Sve točke dnevnog reda su obrađene te predsjednica zaključuje rad sjednice. 

 

Dovršeno u 20,20 sati. 

 

ZAPISNIK IZRADILA:    PREDSJEDNICA GRADSKOG 

Snježana Canjuga     VIJEĆA GRADA IVANCA: 

       Ksenija Sedlar Đunđek, mag. oec. 

 


